
1

pod

pokroviteljstvom:



2 3

Zapravo je to lagano objasniti. Radi se o dogovoru konkurenata na 
tržištu kojim dogovaraju cijene, djelovanje, rabate i sve ostalo potrebno 
za poslovanje. Umjesto da se prepuste tržišnom nadmetanju, radije se 
usklade, kako bi domaći svijet rekao “vrana vrani oči ne kopa”. Važno je 
napomenuti kako dogovor ne mora biti formalni, napisan na papiru i 
ovjeren kod javnog bilježnika, već može biti i usmeno dogovoren i tajan 
za svu javnost.

Kartelima je cilj kontroliranje tržišta, znači cijena nabave i u nogometnom 
smislu vrijednosti igrača. Također, služi i za podjelu teritorija na kojem 
se djeluje, ili čak i za kontrolu kome se i pod kojim uvjetima prodaju 
materijali (ili igrači, primjerice, u nogometu).Karteli prema definiciji štete 
zajednici i građanima, jer ograničavaju tržišno natjecanje, ograničavaju 
samo tržište koje je onda lišeno napretka, jer potrebe za time niti nema. 
Karteli se, što je jasno, pojavljuju samo kod poslovnih subjekata iz istog 
i sličnog poslovnog sektora. Teško bi bilo primjerice napraviti kartel u 
kojem bi bile tvrtke iz proizvodnje stakla i pekarskih proizvoda. 

Za hrvatsku priču važno je napomenuti da je i zakonima regulirano 
da udruge građana i profesionalna udruženja mogu biti kartel. Svako 
dogovaranje cijena unutar sustava udruga smatra se zabranjenim 
sporazumom, odnosno kartelom. Za takva ponašanja udruga propisana 
je ista kazna kao i za poslovne subjekte, odnosno tvrtke: do 10 posto 
ukupnih godišnjih prihoda. Na primjer, ako tvrtka ili udruga građana ima 
godišnji prihod od 10 milijuna kuna, kazna može iznositi do milijun kuna, 
bez obzira na peofit, kojeg “kažnjenik” možda niti nema. Kazne nakon 
postupka utvrđivanja kartela određuje Agencija za zaštitu tržišnog 

natjecanja, a kako smo danas u Europskoj uniji, kaznu može nametnuti 
i Europska komisija, koja sada također ima pravo procjenjivanja kartela.

U Hrvatskoj je doneseno već nekoliko kazni zbog kartelizacije. Najpoznatiji 
je onaj s osječkim pekarima, kad je kažnjena obrtnička komora u Osijeku 
kao i 17 malih pekarna. Naime, na zajedničkom sastanku su dogovarali 
da cijena kruha bude osam kuna u svim prodavaonicama. AZTN je 
kaznio sve pekare koji su sudjelovali na sastanku, iako dio njih nije 
povisio cijene. Doduše, kazne su bile simbolične, od 500 do 1500 kuna, a 
izrečene su zapravo kao upozorenje da se to ne radi više.

Tri prijevoznika iz Međimurja su pak kažnjena zbog dogovora o 
lokalnom prijevozu, kojim su 2011. i 2012. godine jednostavno ukinuli 
bilo kakva nadmetanja za autobusne linije. No, njima kazna nije bila 
toliko simbolična. Najveći prijevoznik je kažnjen s milijun kuna globe, a 
dva manja s 80 i 90 tisuća kuna. Za kartelizaciju su kažnjavani i novinski 
izdavači, kad su svi na isti dan digli cijenu novina na sedam kuna, kao i 
neke auto-škole po Hrvatskoj, koje su na lokalnim razinama dogovarali 
cijene vozačkih ispita.

Ulaskom u Europsku uniju nadgledanje potencijalnih sportskih kartela 
postalo je mnogo strože. Naime, prema analizi Europske komisije, sport 
i srodne ekonomske aktivnosti generiraju čak do četiri posto ukupnog 
BDP-a država članica. Primjerice, 2004. godine sport je u Europskoj uniji 
generirao 407 milijardi eura prihoda. Stoga Europska komisija pozorno 
nadgleda sportska natjecanja i klubove, jer se podrazumjeva da svi klubovi 
u državama članicama sudjeluju u jedinistvenom tržištu.

ŠTO JE

KARTEL?

FOTO: Index
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rekli zbogom Lokomotivi. Oni su još uvijek prisutni i sudjeluju u radu.

Jeste li bili suglasni s otkazom koji je Zdravko Mamić uručio Iliji 
Lončareviću kao treneru Lokomotive? Je li vas izvršni predsjednik 
Dinama uopće kontaktirao?
- Lončarević nije dobio otkaz u Lokomotivi! On je imao ugovor s 
Dinamom. Mi nismo mogli otkazati, niti ga zadržati. Ovo pitanje, 
koje ste postavili meni, trebali  biste zapravo postaviti čelnim ljudima 
Dinama. Ja sam samo član IO-a i, vjerujte, ponekad nemam potpuni 
pregled svega što se tamo događa.

Zbog čega je pao Marijan Vlak, nije li neobičan način njegova 
smjenjivanja? Jeste li i vi bili za njegovu smjenu?
- Odluka je bila jednoglasna, dakle i ja sam apsolutno bio za smjenu u 
danim okolnostima. Ali, zaista o tim okolnostima ne bih želio govoriti, 
sad nakon svega sigurno nema smisla govoriti o onome za što sam se 
zalagao.

Izvršni odbor je jednoglasno izabrao Krunoslava Jurčića za trenera, 
a u javnosti se vrtjela priča da ga je zapravo instalirao gradonačelnik 
Milan Bandić?
- Ja to nikad nisam čuo.

Kako gledate na Dinamove akvizicije i činjenicu da je potrošeno 
najviše novaca u povijesti, ali opipljivih rezultata još nema?
- Ne bi bilo fer da baš ja o tome govorim... Izvršni odbor Dinama nema 

baš ništa s igračima, dovođenjem ili odlascima, kadrovskom politikom. 
To radi struka, odnosno Uprava kluba. Izvršni odbor nikada  ne odlučuje 
koga će se kupiti ili prodati!

Ali odlučuje kad se treba potjerati Šokotu ili Balabana?
- To je bilo točno. Ali, o tome također ne bih želio govoriti.

Prihvaća li Izvršni odbor Modrih bespogovorno svaku ideju Zdravka 
Mamića ili ste ipak samostalno tijelo?
- U našem IO-u sjede ugledni ljudi, nekoliko sveučilišnih profesora, 
vrhunskih liječnika, poduzetnika, odvjetnika... Mi smo osobe koje 
imaju svoje mišljenje i svoje stavove. Mi podržavamo Zdravka Mamića 
i Mirka Barišića, smatramo da su dobar  izbor. Na sjednicama se itekako 
raspravlja, Uprava kluba ne formulira svoje prijedloge s “uzmi ili ostavi”.

Predsjednik Lokomotive Tin Dolički bio je nižerazredni nogometaš, 
ali je već 22 godine vrhunski odvjetnik trgovačkog prava. Dvije 
godine je na čelu Lokosa, a jedan je od najutjecajnijih ljudi u 
Izvršnom odboru Dinama. 
- Dvije ideje spojile su Dinamo i Lokomotivu. Želja da se sačuva tradicija, 
stari zagrebački klub koji će uskoro slaviti stogodišnjicu, sa željom da 
bude poligon za odgoj igrača, trenera, ali i dužnosnika. Sad nezadrživo 
jurišamo prema samostalnosti - kaže Dolički.

Lokomotiva se u javnosti doživljava kao “Dinamova sestra”, odnosno 
druga momčad maksimirskog kluba. Je li to posve točno?
- Lokomotiva nije druga Dinamova momčad! Kralježnicu momčadi 
ipak čine igrači Lokomotive. To su prije svih Sopić, Vidović, Vidaković, 
Mesarić, Renić i Martinac. Dinamovi mladi igrači koji su došli u naš klub 
su nadgradnja. Lokomotiva nije samo poligon za afirmaciju Dinamovih 
mladih nogometaša, nego je klub koji ima pravo na svoj uspjeh, 
svoje nade. U samom začetku, kad smo bili u trećoj ligi, ideja jest bila 
da se ovdje bruse Dinamovi talenti, ali sad je to sve manje. Mi smo 
izrasli u potpuno samostalni klub zahvaljujući dobrom radu i dobrim 
rezultatima.

Posljednjih tjedana vodi se velika rasprava hoće li Lokomotiva, ako 
uspije u Drugoj ligi, uistinu postati prvoligaš?
- Da! Mi idemo na prvo mjesto i želimo u Prvu HNL! Sa sadašnjim 
kadrom mi se u najelitnijem hrvatskom natjecanju možemo stacionirati 
između 7. i 10. mjesta.

Lokomotiva će imati dovoljno financijskih sredstava za opstanak 
u Prvoj HNL, prihod pristiže od Zagrebačkog sportskog saveza, 
pa ugovora s Dinamom kojemu Lokomotiva odgaja igrače, te od 
sponzora. Dolički će kazati da nešto “kapne” čak   od ulaznica.
- Mi uzimamo od Dinama i više igrača nego što nam je potrebno, sve 
troškove, jasno, snosi maksimirski klub. No, tko god u  Hrvatskoj želi 
poslati svoga igrača u naš klub, dobrodošao je. Dinamo je samo prvi 
prepoznao potrebu suradnje s Lokomotivom, ali ne zbog razloga da 
ima svoju drugu momčad.

Vidite li neku neobičnost u tome da Lokomotiva igra Prvu HNL s 
Dinamom, kad ugovore s mnogim njenim igračima ima maksimirski 
klub? Dinamo bira i trenere, Upravu? Je li to pravno ispravno, je li 
konačno, moralno?
- Jest, i pravno je i moralno! Zašto bi se sve moralo gledati kroz 
negativnu prizmu? To nije pošteno razmišljanje. Kako mogu sestre 
Williams igrati finale Wimbledona? Ali, krucijalan odgovor  na vaše 
pitanje glasi: ako Lokomotiva uđe u Prvu HNL, mijenja se institucionalni 
oblik suradnje naša dva kluba. Doći će do potpunog odvajanja! Kad 
sam konkretno ja u pitanju, podnijet ću ostavku na članstvo u Izvršnom 
odboru Dinama i biti samo 1. čovjek Lokomotive.

Zar već niste željeli podnijeti ostavku u IO Dinama nakon što je 
Zdravko Mamić dao otkaz vašem bivšem treneru Iliji Lončareviću?
- Nije se radilo o razmišljanju o ostavci, već ne želim da se moje dvije 
funkcije kumuliraju. Niti bivši treneri Sreten Ćuk, niti Ilija Lončarević nisu 

TIN DOLIČKI
Uđe li Lokomotiva u 1. HNL, odvajamo se od Dinama

Autor: SpOrTSKe NOvOSTI  Objavljeno: 27.03.2009. Izvor: sportske.jutarnji.hr/template/article/article-print.jsp?id=859985
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MaMIć doveo Pandžu I attu u LokoMotIvu

Ima još nekoliko intrigantnih stvari vezanih uz transfere Lokosa. 
Naime, u studenom 2010. godine švedski stoper Walid Atta trebao je 
potpisati za Dinamo, međutim kako je u tom trenutku Lokomotiva već 
ispunila dopuštenu kvotu posuđenih igrača, Zdravko Mamić je doveo 
Attu u Lokomotivu. Slično se dogodilo i u slučaju transfera Dalibora 
Pandže iz Sarajeva. U transferu je posredovao Mamić, platio Pandžu 
klubu s Koševa 300 tisuća eura da bi potom mladi napadač potpisao 
sedmogodišnji ugovor s Lokomotivom.

PoMorcu odbIjena LIcenca za Prvu HnL: MaMIć sPasIo 
Lokose od IsPadanja?

Uoči ljeta 2011. godine Lokomotiva je trebala ispasti iz elitnog 
hrvatskog nogometnog razreda, no to se nije dogodilo, nakon što 
je drugoligaš NK Pomorac nije dobio licencu za prvu HNL. Tročlano 
Arbitražno vijeće HNS-a pod predsjedanjem Damira Primorca odbilo 
je žalbeni zahtjev Kostrenjana, iako je u prvom krugu licenciranja po 
gotovo istim uvjetima odobren zahtjev NK Gorica. Predsjednik Pomorca 
Miroslav Uljan danima je pjenio medijskim prostorom, prijetio tužbom 
HNS-u, da bi na kraju Izvršni odbor HNS-a donio solomunsko rješenje, 
promijenio odluku i poništio licencu i klubu iz Velike Gorice.

PREDSJEDNIK Lokomotive Tin Dolički posljednjih nekoliko godina 
davao je vrlo zanimljive izjave o suradnji na relaciji Dinamo - 
Lokomotiva. Probrali smo one najbolje...

“Mi uzimamo od Dinama i više igrača nego što nam je potrebno, sve 
troškove, jasno, snosi maksimirski klub. No, tko god u Hrvatskoj želi 
poslati svoga igrača u naš klub, dobrodošao je. Dinamo je samo prvi 
prepoznao potrebu suradnje s Lokomotivom, ali ne zbog razloga da 
ima svoju drugu momčad”.

“ako Mogu sestre WILLIaMs IgratI fInaLe WIMbLedona, 
onda Mogu LokoMotIve I dInaMo IgratI u HnL-u”

“Ne vidim nikakvu neobičnost u tome da Lokomotiva igra u Prvoj HNL 
s Dinamom, iako ugovore s mnogim igračima imaju upravo Modri. 
To je po meni pravno i moralno. Zašto bi se sve moralo gledati kroz 
negativnu prizmu? To nije pošteno razmišljanje. Kako mogu sestre 
Williams igrati finale Wimbledona? “

Zanimljiv je komentar na situaciju u kojoj je Zdravko Mamić kao izvršni 
dopredsjednik Dinama dao otkaz treneru Lokosa Iliji Lončareviću, preko 
Božidara Šikića poručivši kako ga u Lokomotivi više ne želi vidjeti.

“Zašto je Lončarević dobio otkaz u Lokomotivi? Ne, Lončarević nije 
dobio otkaz u Lokomotivi! On je imao ugovor s Dinamom. Mi nismo 
mogli otkazati, niti ga zadržati jer ga nismo ni plaćali”.

ŠIkLIć: naŠ gLavnI cILj je PrIzvodItI Igrače za dInaMo

Ništa manje interesantne nisu ni izjave direktora Božidara Šiklića...

“Da nismo ušli u 1. ligu zakočili bismo njihov razvoj, mladi mogu 
napredovati samo ako postepeno podižu razinu u kojoj se natječu. 
Lakše će se primjerice Vrsaljko i Antolić naviknuti na zahtjeve u 
Dinamu nakon kaljenja u 1. ligi, nego što je bilo Badelju, koji je 
prešao u Dinamo nakon što je seniorski nogomet upoznao s nama u 
3. ligi”, rekao je Šikić.

“Želimo mlade igrače Dinama naviknuti na pritisak, većina će se 
njih danas-sutra vratiti na Maksimir. Treba biti realan i priznati da je 
nama glavni cilj prozoditi igrače za Dinamo. U suprotnom ovo ništa 
nema smisla pa nama je svaka organizacija domaće utakmice čisti 
gubitak. Potrošimo 40 tisuća kuna, a prodamo jedva 10 ulaznica”, 
rekao je Šiklić nakon prve polusezone Lokomotive u HNL-u.

Ništa sporno nikada nije vidio ni Damir Vrbanović...

“Istina je da je u Lokomotivi igra nekoliko Dinamovih igrača 
na posudbi, ali velika većina ostalih registrirani su kao igrači 
Lokomotive i tu nema ništa sporno što se tiče pravne regulative, 
odredba Pravilnika o nogometnim natjecanjima te propozicijama 
Prve lige”, rekao je 2010. Damir Vrbanović.

Autor: veDrAN bUbLe / INDex.Hr  Objavljeno: 26.04.2013. Izvor: www.index.hr/sport/clanak/ako-sestre-williams-igraju-finale-wimbledona-onda-mogu-lokomotiva-i-dinamo-prvu-ligu-/674247.aspx

DOSSIer LOKOMOTIvA
‘Ako sestre Williams igraju finale Wimbledona,
onda mogu Lokomotiva i Dinamo prvu ligu’
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Dopis HNS-a Hajduku u kojem se tvrdi da Dinamo i Lokomotiva nisu 
povezani.

Dopis HNS-a Ministarstvu znanosti, obrazovanja i sporta u kojem se 
tvrdi da Dinamo i Lokomotiva nisu povezani.

HNS:
Dinamo i Lokomotiva nisu povezani
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Zdravko Mamić ističe:

„Kao recimo primjer u našem susjedstvu, ni 500 metara, jedna mlada 
ekipa stasa, koja zauzima treće mjesto na tablici – to je Lokomotiva 
– koja slavi za dvije godine 100 godina postojanja. U kojoj su igrali 
slavni igrači ove nam Države i naše prošlosti na čelu sa Šonšom koji 
je nedavno preminuo. Pa kaj bi to bilo važno, jer tamo neke prste ima 
Mamić. Da pa dobra je i ta Lokomotiva. Dobar je i taj Dinamo. Dobar 
je i taj Radnik iz Sesveta. Pa znate koliko u klubovima koji su Dinamovi 
partneri Lokomotiva, Radnik i Dinamo Zagrebačke djece trenira svaki 
dan? 2.000 Zagrebačke djece. Ne uživaju drogu, ne piju, ne tuku se. 
Ondje se troši Dinamova voda, Dinamova struja, Dinamov pijesak, 
Dinamova trava, Dinamovi rekviziti, Dinamova pomagala, Dinamovi 
treneri. Ovde Dinamovi stolari, bravari, Dinamovi oružari omogućuju 
toj Zagrebačkoj djeci i Hrvatskoj djeci da igraju. „

Zdravko Mamić
preSS KONfereNcIjA DINAMA

Igrači NK LOKOMOTIve
pOveZANI S GNK DINAMOM

Autor: GNK DINAMO  Objavljeno: 30.11.2012.
Izvor: www.youtube.com/watch?v=us3q8hmIWugIzvor: službeno glasilo zagrebačkog nogometnog saveza

ukupno nastupilo igrača: 23 2009/10

Posuđeni igrači GNK Dinamo: 9 39.13%

Transfer iz GNK Dinama: 5 21.74%

Prešli u GNK Dinamo: 2 8.70%

ukuPno Povezano s gnk dInaMo: 16 69.57%

ukupno nastupilo igrača: 28 2012/13

Posuđeni igrači GNK Dinamo: 10 35.71%

Transfer iz GNK Dinama: 7 25.00%

Prešli u GNK Dinamo: 0 0.00%

ukuPno Povezano s gnk dInaMo: 17 60.71%

ukupno nastupilo igrača: 30 2010/11

Posuđeni igrači GNK Dinamo: 12 40.00%

Transfer iz GNK Dinama: 6 20.00%

Prešli u GNK Dinamo: 1 3.33%

ukuPno Povezano s gnk dInaMo: 19 63.33%

ukupno nastupilo igrača: 26 2013/14

Posuđeni igrači GNK Dinamo: 6 23.08%

Transfer iz GNK Dinama: 7 26.92%

Prešli u GNK Dinamo: 0 0.00%

ukuPno Povezano s gnk dInaMo: 13 50.00%

ukupno nastupilo igrača: 27 2011/12

Posuđeni igrači GNK Dinamo: 12 44.44%

Transfer iz GNK Dinama: 2 7.41%

Prešli u GNK Dinamo: 1 3.70%

ukuPno Povezano s gnk dInaMo: 15 55.56%
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Sa jedina četiri transfera trojice svojih igrača, i to samo u NK Dinamo, 
NK Lokomotiva uspjela je 2011. godinu završiti u minusu od samo 
600 tisuća kuna, te 2012. godinu u plusu od 3 milijuna kuna zajedno 
sa saniranjem tog polumilijunskog minusa iz prethodne godine. Bez 
tih transfera obje godine završili bi sa desetak milijuna kuna minusa.  
Prihodi ovog kluba, od ulaznica, TV prava, sponzora i grada Zagreba, 
u te dvije godine iznosili su tek jednu trećinu ukupnih rashoda koji 
su se podmirili upravo tim transferima. Ukupno su ta četiri transfera 
iznosila 35,7 milijuna kuna. Ove podatke isčitali smo iz financijskog 
izvješća NK Lomotive za 2011. i 2012. godinu koje posjeduje naš portal 
Zagrebancija.com.

transferima igrača spašavana Lokomotiva koja drugima uzima 
bodove, a hranitelja ne smije pobijediti

Upravo iz ovih papira je vidljiva “pupčana vrpca NK Dinama i NK 
Lokomotive”. A da ona postoji, podsjetimo, rekao je prije nekoliko 
tjedana u emisiji Veto na Jabuci TV Petar Skansi, pomoćnik ministra 
obrazovanja i sporta.
- Sportski inspektori su detaljno istraživali rad nogometnog saveza 
i uočene su velike nepravilnosti. Jedna od njih je i otkriće pupčane 
vrpce između Dinama i Lokomotive. Ne mogu još izaći s detaljima, 
čekamo da se utvrde sve okolnosti, pa ćemo tada moći izaći u 
javnost sa službenim nalazom - rekao je Skansi u emisiji Veto. Skansi 
nam se proteklog vikenda nije javljao na naše pozive, iako smo mu 
slali i SMS poruke. Pokušali smo saznati u kojoj je fazi ta istraga i kada 
možemo očekivati službeni nalaz Sportske inspekcije. No, očito je kako 

se sigurno u nalazu spominju i ovi transferi i ova financijska izvješća 
koja je portal Zagrebancija.com dobila od izvora iz Ministarstva 
financija

Iznosi transfera veći od vrijednosti igrača. nakon transfera 
odigrali zajedno dvije utakmice

U njima stoji kako je Lokomotiva u dvije godine (2011. i 2012. godina) 
imala prihode od ulaznica, TV prava, sponzora, lokalne samouprave, 
nagrada UEFA-e i HNS-a i sl. u iznosu malo većem od 11,1 milijun 
kuna. Rashodi za plaće igračima, trenerima i zaposlenicima, troškove 
održavanja utakmica i dr. su im istovremeno iznosili više od 31 milijuna 
kuna. Uz to u 2011. godini imali su dotakni trošak od oko 6 milijuna 
kuna za amortizaciju igrača i registraciju. Minus od 630 tisuća kuna u 
2011. godini i dobit od 3,2 milijuna kuna u 2012. godini ostvarili su na 
kraju isključivo spomenutim transferima igrača u Dinamo. A ti transferi 
igrača, vidljivo je iz ovih financijskih izvješća itekako su prenaplaćeni 
usporedimo li vrijednosti igrača sa onim što je navedeno na svjetskim 
portalima koji se bave tom tematikom.

jedan igrač prodan dvaput u osam mjeseci! jesu li ga prvi puta 
prodali fiktivno?

No, osim tih iznosa, zanimljivo je pratiti i karijere tih igrača nakon 
transfera u Dinamo. Jedan je nakon pola godine besplatno pušten 
da potraži novi klub, dok je drugi vraćen u Lokomotivu kao posuđeni 
igrač Dinama. Ono što je potpuno nejasno jest činjenica kako je jedan 

eKSKLUZIvNI DOKUMeNTI
Ovako izgleda pupčana vrpca Lokomotive i Dinama

Autor: SANjIN ŠpANOvIć / ZAGrebANcIjA.cOM   Objavljeno: 24.12.2013.

od trojice igrača Lokomotive u Dinamo prodan dva puta u osam 
mjeseci! Za tog igrača poznato je kako je iz Lokomotive u Dinamo 
prešao tek u ljeto 2012. što je zavedeno u financijskom izvješću 
za 2012. godinu zajedno sa iznosom transfera. No, u financijskom 
izvješću za 2011. godinu taj je igrač, za skoro dupli iznos prodan 
u Dinamo i to sa datumom 28. prosincom 2011. godine! Istražuje 
li te podatke sportska inspekcija, zaista ne znamo, no naš izvor iz 
ministarstva financija tvrdi kako će ovih dokumenti sasvim sigurno 
biti uskoro proslijeđeni i DORH-u. Kako je to, dakle, NK Lokomotiva 
financirana zapravo od NK Dinama transferima igrača?

za osam nastupa u sezoni dinamo je Šveđanina Lokomotivi platio 
9 milijuna kuna! Pustio ga je besplatno nakon pola godine i jedne 
odigrane prijateljske utakmice

Atta Walid, švedski branič koji danas igra za švedskog prvoligaša 
Helsingborgs IF, nakon samo jedne sezone provedene u NK 
Lokomotiva, tijekom koje je sakupio tek osam nastupa, prodan je 
29. lipnja 2011. godine u NK Dinamo Zagreb. Cijena tog transfera, 
pokazuje financijsko izvješće NK Lokomotive za 2011. godinu, iznosila 
je malo više od 9 milijuna kuna, u to vrijeme oko 1,2 milijuna eura. 
Prema podacima stranice Transfermarket.de vrijednost tog igrača u 
tom periodu iznosila je tek 1,1 milijun kuna ili 150 tisuća eura.
U Dinamu je ovaj branič ostao tek pola godine, a za to vrijeme 
nastupio je u modrom dresu tek jednom i to na prijateljskoj utakmici 
protiv dubrovačkog GOŠK-a. U siječnju 2012. godine njegov 
petogodišnji ugovor sa Dinamom sporazumno je prekinut, a Atta 

Walid je novi klub potražio kao slobodan igrač. Njegova današnja 
vrijednost procjenjuje se na pola milijuna eura, skoro 700 000 eura 
manje od cifre za koju je tada prodan iz Lokomotive u Dinamo.

Prvo ga je Lokomotiva posudila dinamu gdje je zaigrao samo 
jednu utakmicu. vraćen je u Lokomotivu na pola godine da 
bi ga tada dinamo kupio za 9,3 milijuna kuna. sada je opet u 
Lokomotivi na posudbi iz dinama!

Ante Puljić, također branič u NK Lokomotivu stigao je nakon pet 
provedenih sezona iz NK Zadra u ljeto 2011. godine. Nakon samo 
mjesec dana i jednog nastupa za Lokomotivu, posuđen je u NK 
Dinamo na godinu dana. U Dinamu je, baš kao i Atta Walid, odigrao 
tek jednu utakmicu, pa je odmah u siječnju 2012. godine vraćen u 
Lokomotivu. U Lokomotivi je tog proljeća odigrao osam utakmica, 
te je na kraju sezone prodan - u Dinamo. Iako je tada, na ljeto 2012. 
godine, prema podacima stranice Transfermarket.de vrijedio između 
400 i 500 tisuća eura, Dinamo je za njega Lokomotivi platio više od 9,3 
milijuna kuna! Puljić je u Dinamu ponovno, ali ovaj puta kao njihov 
igrač, proveo samo pola sezone uz 11 nastupa i jedan gol za modre. 
Početkom ove, 2013. godine vraćen je u Lokomotivu i to kao posuđeni 
igrač Dinama. Puljić i ovu sezonu igra za Lokomotivu, kao igrač na 
posudbi iz Dinama koji ga je samo prije sezonu i pol platio više od 
devet milijuna kuna.

Prodan je u osam mjeseci dva puta u dinamo za ukupno 18,2 
milijuna kuna. taj drugi transfer jest poznat javnosti, ali prvi nije. 

Izvor: www.zagrebancija.com/hr-sport/ovako-izgleda-pupcana-vrpca-lokomotive-i-dinama_323432

>>
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nakon prvog transfera je još osam mjeseci igrao za Lokomotivu

Marcelo Brozović, 31. kolovoza 2012. prodan je iz NK Lokomotive u 
NK Dinamo, dakle u istom prijelaznom roku kad i gore spomenuti 
Puljić. Taj transfer iznosio je 6,2 milijuna kuna. Lokomotivi je Dinamo 
odmah platio 4,77 milijuna kuna, dok je preostalih 1,48 milijuna kuna 
predviđeno da se uplati sa datumom dospijeća od 31. kolovoza 2013. 
godine. Brozović je u sezoni 2011/2012 kada je došao u Lokomotivu 
iz Dragovoljca za, kako stoji u izvješću, 200 000 eura, odigrao 27 
utakmica i postigao 4 gola. No, Brozović je, sudeći po podacima iz 
fi nancijskog izvješća Lokomotive za 2011. godinu, već bio prodan 
Dinamu!?! Naime, u tablici potraživanja od transfera u sklopu 
fi nancijskog izvješća za 2011. godinu stoji kako je Marcelo Brozović 
ugovorom o transferu između Lokomotive i Dinama sa datumom od 
28. prosinca 2011. prodan - za 11 milijuna kuna! Od tih 11 milijuna 
kuna Lokomotivi je odmah plaćeno 6,8 milijuna kuna, dok je 4,2 
milijuna kuna naplaćeno do 7. ožujka 2012. godine. Dakle, za Marcela 
Brozovića, Dinamo je Lokomotivi, stoji u fi nancijskim izvješćima platio 
18,2 milijuna kuna!

>>

rASHODI NK LOKOMOTIve U 2012. GODINI:
5,05 mil. - kuna potrošili su na plaće igrača

4,59 mil. - kuna potrošili su na plaće zaposlenih

2,33 mil. - kuna potrošili su za održavanje utakmica

prIHODI NK LOKOMOTIve U 2012. GODINI:
58 000 - kuna zaradili su od prodaje ulaznica u HNL-u

379 000 - kuna zaradili su od sponzorstva i oglašavanja

429 000 - kuna zaradili su od TV prava

1,29 mil. - kuna dobili su od Grada Zagreba

2,90 mil. - kuna dobili su od nacionalnog
                         nogometnog tijela

eKSKLUZIvNI DOKUMeNTI
Ovako izgleda pupčana vrpca Lokomotive i Dinama

Autor: ZvONKO ALAČ / INDex.Hr  Objavljeno: 23.12.2013.
Izvor: www.index.hr/sport/clanak/lokomotivin-direktor-za-index-brozovica-smo-dinamu-prodali-samo-jedanput/718105.aspx?mobile=false

Lokomotivin direktor za Index:
brOZOvIćA SMO DINAMU prODALI
SAMO jeDANpUT!

>>

“BROZOVIĆA nismo Dinamu prodali dva puta, nego jednom, a 14 milijuna 
kuna od tog transfera uložili smo u izgradnju i obnovu modernog centra, 
nakon čega na Kajzericu ljudi više ne dolaze kako bi lovili zečeve, nego 
učili nogomet”, poručuje Dennis Gudasić, izvršni direktor Lokomotive.

Velika bura digla se nakon objave fi nancijskog izvješća Lokomotive, 
prema kojem je za 2011. i 2012. godinu taj klub na četiri transfera 
trojice svojih igrača u Dinamo zaradio 35,7 milijuna kuna. Posebna 
priča je Marcelo Brozović, koji je prema istom dokumentu, “dva puta” 
prodan iz Lokomotive u Dinamo, za ukupno 18.2 milijuna kuna. 
 
“Stvara se fama oko nečega čega nema i vrti se ista priča. Nikakvog 
izvješća nema, niti smo prodavali igrača dva puta. To je toliko besmisleno 
da je nemoguće! Kako je moguće prodati istog igrača dva puta?”, oštro 
demantira Gudasić.
 
Tvrdite dakle da niste jednog igrača Lokomotive dva puta prodali 
Dinamu?
“Što se tiče navodne i nepostojeće dvostruke prodaje Brozovića 
Dinamu, evo objašnjenja: Lokomotiva je njega kupila od Hrvatskog 
Dragovoljca za 300 tisuća eura, nakon čega je on bio naš igrač. 
Dinamo ga je želio kupiti, ali najprije se radio sporazum o kupnji 
Marcela Brozovića, nakon čega je zajedničkim dogovorom oba kluba, 
on sljedećih šest mjeseci ostao igrati u Lokomotivi, do kraja sezone. 
Kada je došao ljetni prijelazni rok, on je prodan Dinamu.”

govorite o ljetu 2012.?
“Tako je. Tog ljeta je realiziran transfer i to u iznosu koji je preciziran 
u potpisanom sporazumu o transferu, koji je mu je prethodio. Dakle, 
nismo ga dva puta prodali kao što se neutemeljeno tvrdi, nego smo 
s Dinamom dogovorili ono što je uobičajena praksa: Nakon što je 
transfer ugovoren, igrač je idućih šest mjeseci ostao u klubu kako bi 
igrao, uz dogovor da će se transfer realizirati u sljedećem prijelaznom 
roku. Pa i sami znate za desetke takvih slučajeva u našem i inozemnom 
nogometu. U Brozovićevom transferu i dogovoru koji mu je prethodio, 
sve je bila uobičajena nogometna praksa.”
 
Koji iznos je Dinamo platio Lokomotivi za Brozovića?
“14 milijuna kuna + PDV.”
 
Zvuči kao jako dobar posao?
“Ali još bolji za Dinamo, kada godinu i pol nakon transfera igrač vrijedi 
6 milijuna eura!”
 
U što je Lokomotiva uložila taj, za hrvatske prilike ogroman iznos?
“Sagradili smo možda najbolji teren s umjetnom travom u Hrvatskoj, 
sanirali dotrajale svlačionice, sagradili zgradu uprave i uredili terene s 
prirodnom travom. Opemili smo teretanu, ambulantu, vip prostore i 
tako u Kajzericu uložili 11 milijuna kuna od tog transfera.”
 
Ali tako ste napravili i dobro djelo, jer sva ta ulaganja i 
infrastruktura, ostaju gradu Zagrebu?
“Tako je, sve to je imovina i vlasništvo Grada.”
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Ispada da je ta “jednostruka” prodaja Brozovića bila pun pogodak u 
svakom smislu?
“Nakon prodaje Brozovića mi smo se digli u svakom pogledu, jer 
konačno smo stvorili pristojne uvjete za trening i razvoj mladih 
nogometaša, što se odmah vidjelo i povećanom priljevu mladih igrača 
koji nam dolaze i upisuju se u našu školu nogometa. Prije Brozovićeve 
prodaje, ljudi su dolazili na Kajzericu loviti zečeve, a sada trenirati 
nogomet u odličnim uvjetima.”
 
Posao s Walidom Attom također izaziva sumnju. Kako je to teklo?
“Došao je u Lokomotivu kao igrač za kojeg smo vjerovali da pred 
sobom ima veliku budućnost, kao mlad i afi rmiran. Zbog toga smo od 
njega očekivali velike stvari. Nakon što je prodan u Dinamo, odigrao 
je kod nas jednu jako dobru sezonu. Uslijed spleta okolnosti: Ozljede, 
operacije koljena, pa opet ozljeda, na kraju je odigrao jednu utakmicu. 
Ali, tako je to u nogometnom poslovanju, nekad pogodite, a nekad 
vam igrač slomi nogu i uloženo propadne...”
 
Jasno, to je rizik poslovanja na koji morate računati, ali nije mi 
jasno sljedeće: Attu je kupio Dinamo i proslijedio u Lokomotivu na 
posudbu, je li tako?
“Tako je.”

Zašto se onda u izvješću navodi kako je Atta 2011. prodan, ali iz 
Lokomotive u Dinamo?
“Mi jesmo prodali Attu u Dinamo, ali je tamo bila procjena da je za 

njega bolje, nakon što se oporavi, da igra, pa je bio u Lokomotivi...”
 Jasno mi je to, ali kako ste vi njega mogli prodati Dinamu, kada je 
on kod vas bio na posudbi iz Dinama?
“On je došao u Hrvatsku kao naš igrač, kao igrač Lokomotive.” 
 
Ali, maloprije ste mi rekli kako je kod vas bio nakon prodaje u 
Dinamo, kako bi igrao nakon oporavka. No dobro, u izvješću se 
navodi se kako je Atta prodan iz Lokomotive u Dinamo u ljeto 2011. 
nakon osam nastupa tijekom jedne sezone. Mamić ga je Lokomotivi 
platio 9 milijuna kuna, iako je vrijedio osam puta manje. Pola 
godine kasnije, bez službenog nastupa za Dinamo, Atta je napustio 
klub nakon sporazumnog raskida ugovora?
“Ne mogu govoriti o točnim ciframa, ali mogu reći da te brojke 
koje se navodi nemaju veze sa stvarnim iznosima. Pa što ako ga je 
Dinamo pustio, ni prvi ni posljednji takav slučaj: Kupiš igrača, on se ne 
nametne i izbori za mjesto u momčadi, nakon čega mu daš papire i 
pustiš ga.”
 
Istina, ali moramo primjetiti kako ovakve transakcije i to uvijek 
između dva ista kluba, izgledaju “pomalo čudno”...
“Pa što bi onda trebali reći za primjer Hajduka i braće Sharbini? Oni su 
ih platili za 2 milijuna eura, a prodali za 1.8 milijuna, što nisu dobili...”

U redu, ali to je jedan primjer, dok je u posljednjih pet godina iz 
Dinama u Lokomotivu prešlo čak 57 igrača, a iz oba kluba tvrdite 
kako nema odnosa matice i fi lijale?

>>

“Apsolutno mi je jasan interes javnosti za poslove između nas i 
Dinama. Ali mi se ne možemo fi nancirati od ulaznica i marketinga, 
nego samo od stvaranja novih vrijednosti, tj. igrača, koje onda 
prodajemo u jače klubove. Kao što je normalno da igrač koji ne može 
igrati u jačem klubu, dođe kod nas na posudbu. Naravno, da kada 
budemo imali svoj stadion, prodaja igrača neće nam biti primarna 
stvar.”
 
Kakav je aranžman bio s Antom Puljićem, koji je u Dinamu igrao pod 
Antom Čačićem, još jednim Lokosom koji je prelazio između ova dva 
kluba?
“On je bio u Dinamu, ali nakon Čačićevog odlaska i dolaska novog 
trenera, više nije igrao, pa je poslan na posudbu u Lokomotivu, nakon 
čega je prodan u Belgiju.”
 
U izvješću stoji da je drugi put u Dinamo došao kao kupljen igrač i to 
za 9 milijuna kuna?
“To uopće nije izvješće, niti želim raspravljati o brojkama koje se u 
njemu navode.”
 
Strahujete li nakon svega od posjete sportske inspekcije?
“Sportska inspekcija još u Lokomotivi nije bila, ali mi se njihove 
posjete i nalaza ne bojimo. Jer sve radimo transparentno i u skladu sa 
zakonom, sva plaćanja vršimo na vrijeme. Ništa ne skrivamo, najmanje 
to da se fi nanciramo prodajom igrača.”

Ali, ako je istina barem dio onog što je u tom izvješću objavljeno, 
Lokomotivi bi zbog nezakonitih veza s Dinamom prijetila selidba u 
niži rang?
“To što piše u tom izvješću nema veze s vezom. Pa zamislite koliki 
bi luđaci trebali biti da dva puta pošaljemo fakturu za istog igrača. 
Sporazum i ugovor u transferu dvije su različite stvari.”
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GLAVNI izvor prihoda NK Lokomotiva je prodaja igrača bratskom 
klubu Dinamu, čiji je gazda Zdravko Mamić od kluba s Kajzerice 
stvorio podružnicu za svoje mutne poslove. O tome smo već opširno 
pisali tijekom proljeća 2013. godine > Dossier Lokomotiva, a danas 
je portal Zagrebancija.com objavio i sadržaj financijskog izvješća 
Lokomotive, koji otkriva kako je Mamić financirao projekt “Dinamo II”. 

Prema financijskom izvješću kluba za 2011. i 2012. godinu, NK 
Lokomotiva je na četiri transfera trojice svojih igrača u NK Dinamo 
zaradila 35,7 milijuna kuna. Na taj način Lokomotiva je 2011. godinu 
završila sa samo 600 tisuća kuna minusa i 2012. sa 3 milijuna plusa. 
Bez transfera bi Lokosi bili desetak milijuna kuna u minusu. U dvije 
godine Lokomotiva je na svim stavkama bez transfera zaradila oko 11 
milijuna kuna, a na plaće i organizaciju utakmica potrošila više od 31 
milijun kuna. Klub koji nema navijača u 2012. je na ulaznicama zaradio 
58 tisuća kuna. Od sponzora je kapnulo oko 380 tisuća, 429 tisuća od 
TV prava, od Grada Zagreba 1,9 milijuna kuna, a od HNS-a 2,9 milijuna 
kuna, stoji u izvješću. U 2012. na plaće igrača Lokomotiva je potrošila 
5 milijuna kuna, na zaposlene pola milijuna manje, a na utakmice oko 
2,3 milijuna kuna. “Zagrebancija” navodi četiri sporna transfera trojice 
igrača koja su vidljiva iz izvješća za 2011. i 2012. godinu.

ŠveđanIn PotPIsao za dInaMo, a osvanuo u LokoMotIvI

Prvi je onaj Walida Atte, tamnoputog švedskog braniča koji je u 
Zagreb stigao ozlijeđen, a s Maksimira je proslijeđen Lokomotivi. No, u 
izvješću kluba s Kajzerice navodi se kako je Atta prodan iz Lokomotive 

u Dinamo u ljeto 2011. nakon osam nastupa tijekom jedne sezone. 
Mamić ga je filijali platio 9 milijuna kuna, iako je vrijedio osam puta 
manje. Pola godine kasnije bez službenog nastupa Atta je napustio 
klub nakon sporazumnog raskida ugovora.

PuLjIć u dInaMu čuvao IbraHIMovIća I LokoMotIvInu 
bLagajnu

Ante Puljić prije godinu dana čuvao je Zlatana Ibrahimovića u 
Dinamovom dresu u skupini Lige prvaka. Tadašnji trener Dinama 
Ante Čačić, koji je također stigao iz Lokomotive, od njega je napravio 
modrog prvotimca, ali samo na par mjeseci. U Lokomotivu je Puljić 
stigao u ljeto 2011. iz Zadra, nakon samo jednog nastupa posuđen 
je Dinamu na godinu dana, no Vraćen je u Lokomotivu tri mjeseca 
kasnije s još jednom utakmicom više u nogama. Šest mjeseci kasnije 
Dinamo ga je opet doveo, ovaj put za više od 9 milijuna kuna. Ali, 
ni tu nije kraj! Samo pola sezone kasnije, na zimu 2013. vraćen je u 
Lokomotivu na posudbu kao igrač Dinama, a tamo i danas igra.

brozovIća je MaMIć kuPIo dvaPut za ukuPno 18 
MILIjuna kuna

Treći transfer financijski je najteži, i jednako intrigantan. Marcela 
Brozovića Dinamo je dva puta kupio u osam mjeseci za ukupno 
18,2 milijuna kuna. Prema istom izvješću, u ljeto 2012. Brozovića je 
Lokomotiva prodala Dinamu za 6,2 milijuna kuna, ali prodaja istog 
igrača evidentirana je i u financijskom izvješću za prethodnu godinu, 

Kako je financirana filijala:
DINAMO je TrOjIcU IGrAČA LOKOMOTIvI pLATIO 35,7 MIL. KUNA?!

Autor:  I. G. / INDex.Hr  Objavljeno: 23.12.2013.

gdje se navodi kako je Dinamo 28. prosinca 2011, platio Brozovića 11 
milijuna kuna. Nakon toga je još osam mjeseci igrao za Lokomotivu. 

Prije nekoliko dana pomoćnik Ministra za sport Petar Skansi otkrio 
je kako su sportski inspektori uočili velike nepravilnosti u hrvatskom 
nogometu. Jedna od njih je i otkriće “pupčane vrpce između Dinama 
i Lokomotive”. Nije poznato jesu li i ovi transferi predmet istrage 
Sportske inspekcije. Ovi dokumenti proslijeđeni su i DORH-u.

od sezone 2007/2008 Iz dInaMa u LokoMotIvu stIgLo je 
najManje 57 Igrača

Sve je počelo u sezoni 2007/2008 kada je Lokomotiva službeno 
postala Dinamova druga momčad. Ona to, očito, nikada nije niti 
prestala biti, iako je Mamić više puta pokušao javnost uvjeriti u 
suprotno. Od tada do danas iz Dinama je u Lokomotivu službenim 
kanalima stiglo 57 igrača. Neki su bili samo prolaznici, neki su dolazili 
više puta, a puteve nekih nemoguće je objasniti. 

Ovo su igrači koji su u posljednjih pet i pol godina iz Dinama stizali 
u Lokomotivu: Šime Vrsaljko, Ivan Tomečak, Milan Badelj, Domagoj 
Antolić, Ivan Kelava, Mario Musa, Emiljano Vila, Denis Cerovec, Ivor 
Horvat, Dominik Picak, Petar Franjić, Ivan Mršić, Matija Jankulica, Milan 
Kraljević, Ilija Sivonjić, Frano Mlinar, Mislav Komorski, Mate Maleš, 
Dodo, Josip Čalušić, Karlo Brucić, Arijan Ademi, Andrej Kramarić, Filip 
Vukić, Matko Bahan, Borna Vinčić, Mario Šitum, Leonard Mesarić, Filip 
Mrzljak, Tomislav Barbarić, Goran Zakarić, Filip Mihaljević, Filip Škvorc, 

Ivan Peko, Ante Puljić, Mathias Chago, Domagoj Pavićić, Hrvoje Plum, 
Toni Gorupec, Danijel Miškić, Dejan Čabraja, Petar Mišić, Daniel Višević, 
Matej Bagarić, Stjepan Babić, Tomislav Havojić, Sandi Hudorović, 
Dario Bošnjak, Ivan Herceg, Matej Jelić, Mateo Poljak, Ivan Peko, Mirko 
Kramarić, Josip Pivarić, Krunoslav Hendija, Marin Špoljarić, Mate 
Dugandžić.

Na popisu bi se trebali naći i Walid Atta te Gheorghe Andronic, 
povremeni moldavijski reprezentativac i jedan od samo nekoliko 
igrača na čije je transfere Lokomotiva trošila novac. Obojica su stigli iz 
inozemstva nakon testiranja i pregovora s Dinamom, ali su odjednom 
osvanuli kao igrači Lokomotive.

Izvor: www.index.hr/sport/clanak/kako-je-financirana-filijala-dinamo-je-trojicu-igraca-lokomotivi-platio-357-milijuna-kuna/717938.aspx
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reAKcIjA LOKOSA
‘brozović je bio dobar posao,
a novac je uložen u kamp na Kajzerici’
Na Kajzerici ne vide ništa sporno u financijskom izvještaju koji je 
objavljen na portalu Zagrebancija.com. Izvješće je ionako javni 
dokument u kojem je sve transparentno. Vodeći ljudi Lokomotive 
smatraju kako su radili unutar zakonskih okvira , a dvostruki transfer 
Marcela Brozovića nejasno je objašnjen pa je došlo do krivih zaključaka.

- Bila bi notorna glupost da smo ga prodavali dva puta - tvrdi Dennis 
Gudasić, izvršni direktor Lokomotive, te pojasnio sporan transfer 
Brozovića u Maksimir.

- Kupili smo ga od Dragovoljca za 300 tisuća eura jer je naš direktor 
Božidar Šikić procijenio da je to igrač u kojeg se isplati ulagati. Nakon 
što se to potvrdilo, javio se Dinamo s kojim smo napravili sporazum o 
transferu i definirali uvjete. Međutim, u Maksimiru su procijenili kako 
je najbolje da Brozović ostane kod nas neko vrijeme jer je to bolje za 
njegov razvoj. Potom smo nakon šest mjeseci realizirali transfer koji 
se naslanja na taj sporazum - objasnio je Gudasić, napomenuvši kako 
je cjelokupni transfer iznosio 14 milijuna kuna, od kojih je 11 uloženo u 
izgradnju nogometnog kampa na Kajzerici, odnosno novog travnjaka 
te saniranje staroga. Od novca su izgradili potrebnu infrastrukturu, 
svlačionice, teretanu...

- A to nije imovina Lokomotive, već grada Zagreba - naglasio 
je Gudasić te tvrdi kako je taj prijelaz Brozovića iz Dragovoljca u 
Lokomotivu pa potom s Kajzerice u Maksimir dobar posao, što pokazuje 
njegova današnja tržišna vrijednost koja je između 4 i 5 milijuna eura. 
Slično je i s Attom.

- Doveden je kao velika nada i Dinamo ga je uzeo od nas kao 
pojačanje. Međutim, ozljeda koljena ga je koštala karijere u Hrvatskoj 
i na njegovo inzistiranje raskinut je ugovor i vratio se u Švedsku - jasan 
je Dennis Gudasić koji ne vidi ništa neobično u trgovini s Dinamom.

- Nažalost, mi ne možemo pokriti svoje troškove od sponzora i 
prodaje ulaznica već smo osuđeni na prodaju igrača. Kada izgradimo 
stadion i stvorimo jezgru navijača te postanemo marketinški 
atraktivni proizvod na tržištu onda ćemo moći odbijati upite za igrače 
- stav je izvršnog direktora Lokomotive koji tvrdi kako je prvoligaš s 
Kajzerice spreman na razgovor sa svim zainteresiranima.

- Zar smo mi krivi ako samo Dinamo može platiti naše igrače? Evo, 
ako Hajduk želi Marka Pjacu, a za kojeg zanimanje pokazuju klubovi 
iz zapadne Europe, neka nam pošalje ponudu od sedam milijuna eura 
i možemo otvoriti pregovore - zaključio je Gudasić.

U Maksimiru nisu bili voljni komentirati financijsko izvješće Lokomotive. 
Direktor Tomislav Svetina tvrdi da nema razloga da se itko u Dinamu 
bavi izvješćima drugih klubova. O spornim transferima tvrdi da je takvo 
tržište.

- Možemo prihvatiti kritiku da smo nekoga znali pretplatiti, ali zar nije 
Barcelona dala Fabregasa u Arsenal za 3,2 milijuna eura pa ga kasnije 
otkupila za 34 milijuna? - zaključio je Svetina.

Autor:  ALeN LeSIČKI / SpOrTSKe NOvOSTI  Objavljeno: 23.12.2013.
Izvor: sportske.jutarnji.hr/reakcija-lokomotive--brozovic-je-bio-dobar--posao--a-novac-je-ulozen-u-kamp-na-kajzerici-/1149277/

NI IbrIČIć, NI MANDŽUKIć, NI SHArbINI:
Najveći transfer u povijesti HNL-a je
čudesni Marcelo brozović!
VJEROJATNO nikada ne biste pogodili koji je najveći transfer između 
dva hrvatska kluba u povijesti.

Mario Mandžukić? Ne, Mamić je njegov prelazak iz Kranjčevićeve 2008. 
platio 1.5 milijuna eura. Ibričić? U Hajduk je prešao 2009., za 1.8 milijuna 
eura. Anas Sharbini? Ne! Njega je Hajduk platio samo dva milijuna 
eura 2010. godine. Najveći transfer u povijesti HNL-a je nezapamćeni 
dvostruki prelazak Marcela Brozovića iz Lokomotive u Dinamo, a o tome 
je Index već pisao u nekoliko navrata. 

U jučer objavljenom financijskom izvješću NK Lokomotiva, otkriveno 
je kako je čelni čovjek Dinama Zdravko Mamić u dvije godine kupio tri 
igrača Lokosa za ukupno 35.7 milijuna kuna, odnosno čak pet milijuna 
eura. Posebno je interesantan slučaj Marcela Brozovića kojeg je Dinamo 
kupio dvaput u osam mjeseci za ukupno 18,2 milijuna kuna, odnosno 
2.4 mil eura.

Prvi put 2011. godine, a drugi put 2012. godine.  Evo kako je to 
izgledalo. Brozovića je Dinamo kupio prvo u prosincu 2011. godine za 
11 milijuna kuna, nakon čega je ovaj nastavio igrati za Lokomotivu, a 
zatim opet na ljeto 2012. za 6.2 milijuna kuna, kada je napokon prešao u 
redove zagrebačkog Dinama.

Interesantno, Brozović je u posljednjih godinu i pol dana u dresu 
Modrih odigrao preko 60 utakmica u svim natjecanjima, od HNL-a, 

Europa lige, do Lige prvaka, a njegova aktualna vrijednost i dalje se 
procjenjuje na manje od milijun i pol eura. Ironični smo, ne radi se tu o 
stvarnoj vrijednosti, već jedinom mogućem načinu financiranja kluba 
“bez sponzora i navijača”.

Autor:  v. bUbLe / INDex.Hr  Objavljeno: 23.12.2013.
Izvor: www.index.hr/sport/clanak/ni-ibricic-ni-mandzukic-ni-sharbini-najveci-transfer-u-povijesti-hnla-je-cudesni-marcelo-brozovic/718001.aspx
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Dennis Gudašić, izvršni direktor Lokomotive Zagreb istodobno je 
i jedan od 80 članova skupštine Dinama, pokazuju dokumenti u 
posjedu portala Zagrebancija.com. Time je izravno prekršen Zakon 
o sportu, članak 27, koji jasno govori da “članovi tijela športskog 
kluba-udruge za natjecanje ne mogu biti osobe koje su članovi drugih 
športskih klubova-udruga za natjecanje istoga športa”.

A ne samo da je Gudešić član tijela jednog nogometnog kluba i član 
drugog, već je on sam član dvaju tijela u dva različita nogometna 
kluba koji se natječu ne samo u istom sportu, već i u istom rangu 
natjecanja!

jedna osoba donosI odLuke u dva razLIčIta tIjeLa dva 
razLIčIta kLuba u IstoM rangu natjecanja?!?!

Dakle, jedna te ista osoba ima pravo donositi odluke u dva različita 
kluba za koja se sumnja da su, a pomoćnik ministra obrazovanja i 
sporta Petar Skansi opisuje to gotovom stvari, “povezani pupčanom 
vrpcom”.

Podsjetimo, portal Zagrebancija.com početkom je tjedna već objavio 
financijska izvješća Lokomotive iz 2011. i 2012. godine. Oni pokazuju 
kako opstojnost Lokomotive ovisi isključivo o Dinamu i transferima 
pojedinih igrača sa Kajzerice u Maksimir, a za koje istodobno postoje 
indicije da su im iznosi prenapuhani. Time je zapravo Lokomotiva 
spašena od bankrota. Nakon ovog otkrića upravo je Dennis Gudešić u 

medijskom istupu branio ne samo Lokomotivu, već ničim izazvanim i 
Dinamo govoreći kako su i modri iznimno dobro prošli kupivši Marcela 
Brozovića za 17.2 milijuna kuna. Očito se Gudešiću teško nositi sa 
dvostrukom ulogom u dva kluba.

sLučajevI sukoba Interesa PredMet za Istragu 
sPortske InsPekcIje

No, nije samo Gudašić taj koji krši Zakon u sportu i kojeg smo 
nepobitno ulovili u sukobu interesa. Naime, dvije Dinamove legende 
Stjepan Deverić i Ismet Hadžić zaposlenici su Lokomotive, što je 
uostalom vidljivo je iz popisa zaposlenika Lokomotive u sklopu 
financijskog izvješća, ali i istodobno članovi Dinamove skupštine. Ova 
dvojica, ne samo da su zaposlenici Lokomotive, već i njezini članovi 
za što redovno plaćaju članarinu. Ismet Hadžić u Lokomotivi je, po 
njegovim riječima, već sedam godina. U Skupštinu Dinama ušao je 
tijekom 2011. godine nakon što je Mamić morao iz nje ukloniti Damira 
Vrbanovića i pokojnog Vlatka Markovića što ga je tjerao upravo sam 
Zakon o sportu koji je bio kršen.

- Da, ja vam u Lokomotivi kao trener radim individualno sa 
kadetima i juniorima. Lokomotive. Član kluba? Jesam, član sam 
Lokomotive, ali i Dinama čiji sam skupštinar - rekao nam je Ismet 
Hadžić u telefonskom razgovoru. Na naše izravno pitanje zna li da se 
tako krši Zakon o sportu Hadžić je rekao kako mu je to prvi glas i kako 
sa time nije bio upoznat.

AferA pUpČANA vrpcA
U skupštini Dinama i izvršni direktor Lokomotive!

Autor: SANjIN ŠpANOvIć / ZAGrebANcIjA.cOM  Objavljeno: 24.12.2013.

- Hvala vam na toj informaciji, ne znam vam ja to - rekao je Hadžić za 
portal Zagrebancija.com.

Za razliku od Hadžića, Stjepan Deverić nije bio toliko razgovorljiv. 
Potvrdio nam je kako zaposlen u Lokomotivi već tri godine i kako 
je član tog kluba. No, na pitanje zašto je istodobno i član skupštine 
Dinama nije želio odgovoriti, već je poklopio slušalicu.

Povezanost dInaMa I LokoMotIve IstIM osobaMa 
vIŠegodIŠnje PravILo, a ne IzoLIranI sLučajevI

A da ova trojica nisu izolirani slučajevi, već da su Dinamo i Lokomotiva 
povezani preko istih osoba, pokazuju i ne samo primjeri Božidara 
Šikića i Tina Doličkog već i ime Krunoslava Šarića. Podsjetimo, Božidar 
Šikić i Tin Dolički su direktor, odnosno predsjednik Lokomotive koji 
su svojedobno bili član Skupštine, odnosno izvršnog odbora Dinama. 
Obojica su jasno i u vrlo bliskim odnosima sa Zdravkom Mamićem. 
Ime Krunoslava Šarića je pak nepoznato široj javnosti. Riječ je, doznaje 
portal Zagrebancija.com o vlasniku jedne parfumerije koji je u dobrim 
odnosima sa Mamićem. Šarićevo ime se nalazi na popisu članova 
skupštine Dinama, a u financijskim izvješćima Lokomotive vodio 
se kao potpredsjednik izvršnog odbora Dinama. Sa tog mjesta je 
razriješen u veljači 2012. godine nakon čega se, doznajemo, udaljio 
od Lokomotive. No, činjenica jest kako je i on svojim nespojivim 
funkcijama kršio Zakon o sportu kao što to danas radi izvršni direktor 
Lokomotive.

Izvor: www.zagrebancija.com/hr-sport/u-skupstini-dinama-i-izvrsni-direktor-lokomotive_323456

TKO I KAKO KrŠI ZAKON O SpOrTU?
1) denis gudešić - izvršni direktor Lokomotive
    sjedi u Skupštini Dinama

2) Ismet Hadžić - zaposlenik i član Lokomotive
    sjedi u Skupštini Dinama

3) stjepan deverić - zaposlenik i član Lokomotive
    sjedi u Skupštini Dinama

4) krunoslav Šarić - nekadašnji dopredsjednik izvršnog
    odbora Lokomotive sjedi u Skupštini 
    Dinama
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GNK Dinamo je primoran reagirati na medijske napise u vezi članova 
Skupštine kluba jer su, po tko zna koji puta, “ekskluzivne informacije” – 
neistina.

U medijima se posljednjih dana spominju netočne informacije jer 
izvršni direktor NK Lokomotiva gospodin dennis gudasić nije član 
Skupštine GNK Dinamo.

Što se tiče naših bivših igrača, Dinamo je uvijek bio tu za svoje 
legendarne igrače pa tako i gospodu stjepana deverića i Ismeta 
Hadžića. Spomenuta gospoda su igračke legende našeg kluba te 
su Dinamu i našim navijačima donijeli puno sretnih i nezaboravnih 
trenutaka na kojima smo im vječno zahvalni.

priopćenje
GNK DINAMO

Autor:  GNK DINAMO  Objavljeno: 28.11.2013.
Izvor: gnkdinamo.hr/hr/novosti/vijesti/priopcenje-gnk-dinamo.html

pUpČANA vrpcA
Tomislav Svetina: ‘Nije istina da je
direktor Lokomotive u Skupštini Dinama’
‘DEVErIć I HADŽIć SU U NAŠOJ SKUPŠTINI, ŠTO JE TU SPOrNO? PA 
ONI SU LEgENDE DINAMA’

Direktor Dinama Tomislav Svetina jučer je reagirao na informaciju da je 
izvršni direktor Lokomotive Dennis Gudasić član Skupštine Dinama.

- To je potpuno netočno. Dennis gudasić nije član Skupštine Dinama! 
Što se tiče naših bivših igrača Stjepana Deverića i Ismeta Hadžića, oni 
jesu i što bi tu trebalo biti sporno? To su legende Dinama, klubu i našim 
navijačima donijeli su mnogo sretnih trenutaka - tu je temu završio 
Svetina.

A ima li u Maksimirskoj 128 kakvih novih saznanja kad se radi o obećanju 
gradonačelnika Milana Bandića koji je najavio početak radova na obnovi 
maksimirskog stadiona? Dinamo je u kontaktu s gradonačelnikom, 
uostalom samo je Svetina posljednjih dana nekoliko puta bio u njegovu 
društvu, u plavom domu su optimisti i drže da se stvar odvija u dobrom 
smjeru.

- Mi vjerujemo da će startati radovi na obnovi stadiona, te da ćemo 
se na kraju svi ponositi njegovim izgledom. SP u Brazilu treba 
kapitalizirati i kad se radi o obnovi Maksimira - zaključio je Svetina.

Autor:  DAvOrIN  OLIvArI / jUTArNjI LIST  Objavljeno: 29.12.2013.
Izvor: www.jutarnji.hr/tomislav-svetina---nije-istina-da-je-direktor-lokomotive-clan-skupstine-dinama-/1150482/
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Iako je za plaće igrača u 2012. godini potrošila više od 5 milijuna kuna, 
Lokomotiva nije izdvojila niti lipe za 15 igrača Dinama koji su tijekom 
prošle godine bili na posudbi u klubu sa Kajzerice. Proizlazi to iz 
financijskog izvješća NK Lokomotive, tj. popisa zaposlenika sa njihovim 
primanjima koje ima u posjedu portala Zagrebancija.com. Naime, za 
niti jednog igrača Dinama na posudbi u Lokomotivi ne stoji da mu se 
duguje zadnja plaća za prosinac koja igračima Lokomotive dospijeva 15. 
siječnja iduće godine.

gube od dInaMa, aLI uzIMaju bodove Hajduku, rIjecI I dr. 
je LI naruŠena reguLarnost HnL?

Prema ovim podacima dakle, ne samo da je iz Dinama upumpano 
više od 35 milijuna kuna kroz četiri transfera trojice igrača, što je 
Zagrebancija.com otkrila u ponedjeljak, nego je Dinamo Lokomotivu 
pomagao i kroz plaće svojih igrača. Možda je i stoga razumljivo kako 
je Lokomotiva, u kojem je tada igralo nekoliko igrača modrih upravo u 
2012. godini pretrpjela dva najveća poraza od Dinama, kluba koji je tim 
igračima isplaćivao plaću. Podsjetimo, prvo je u ožujku rezultat bio 6:0 
za Dinamo, a zatim i 3:1 u rujnu iste godine.

Hajduk tražI zabranu PosuđIvanja Igrača u IstoM 
nogoMetnoM rangu

Svi ovi podaci ozbiljno narušavaju regularnost prve Hrvatske 
nogometne lige, pogotovo ako se uzme u obzir da je Lokomotiva u 

zadnjih četiri godine izgubila svih osam utakmica od Dinama, a redovno 
oduzimala bodove glavnim Dinamovim protivnicima u borbi za naslov 
prvaka. Upravo na to se prije nekoliko tjedana požalio i HNK Hajduk koji 
je preko svog predsjednika Marina Brbića poslao dopis međunarodnom 
udruženju klubova (ECA - European Club Associatian). Zanimljivo, u 
izvršnom odboru tog udruženja sjedi i Zoran Mamić, sada već trener 
Dinama. U tom dopisu, kojeg u posjedu ima portal Zagrebancija.com, 
Hajduk je zatražio da se donese odluka da se u HNL-u više ne mogu 
posuđivati igrači između klubova u istom rangu natjecanja.

odnos dInaMa I LokoMotIve Hajduk PrIjavLjuje I 
PLatInIju I uefa-I

- Na sastanku Udruženja europskih klubova u Pragu jedna od točaka 
dnevnog reda bilo je i pitanje dozvoljenog broja posuđenih igrača u 
jednom natjecanju istog ranga između dva kluba. To smo iskoristili 
kao činjenicu da ukažemo kako je u HNS-u na snazi neprihvatljivo 
pravilo da se igrači mogu stalno posuđivati, što obilato koriste 
Dinamo i Lokomotiva - ispričao nam je naš sugovornik iz NO Hajduka. 
Potvrdio nam je kako Hajduk isti dopis planira do kraja godine poslati 
i u UEFA-u, na samog predsjednika Michel Platinija. A u tom dopisu u 
Hajduku su izvukli podatke kako je u zadnjih pet sezona Lokomotiva 
u deset utakmica svaki puta izgubila od Dinama. Naglasili su kako 
je upravo u posljednjoj utakmici u devet od 11 igrača Lokomotive 
povezano između NK Lokomotive i NK Dinama.

AferA pUpČANA vrpcA
Hajduk europi prijavio odnos Dinama i Lokomotive

Autor: SANjIN ŠpANOvIć / ZAGrebANcIjA.cOM  Objavljeno: 24.12.2013.

vIŠe od PoLa sastava Igrača Povezano IzMeđu 
LokoMotIve I dInaMa

Također, iz Službenog glasnika HNS-a u Hajduku su izvukli i u Europu 
poslali tabelarni prikaz iz kojeg je vidljivo kako je u sezoni 2009./2010. 
čak 69.57% bilo povezano između Lokomotive i Dinama. Sezonu poslije 
(2010./2011.) 63,3% posto igrača bilo je povezano između ta dva kluba, 
a u iduće dvije sezone, 2011./2012. i 2012./2103., 55,56% i 57,69%. Osim 
igrača u Hajduku su detaljno obrazložili i odnos trenera između Dinama 
i Lokomotive, pogotovo Krunoslava Jurčića i Ante Čačića.

“Važno je naglasiti kako Lokomotiva u pet sezona koliko je u prvoj 
Hrvatskoj nogometnoj ligi nije imala niti jednog igrača u rosteru osim 
iz Dinama. Svi transferi igrača iz Lokomotive rađeni su isključivo 
prema Dinamu. Iz svih navedenih razloga, jasno je kako neograničeni 
broj igrača na posudbi utječe na regularnog ovog natjecanja”, stoji na 
kraju dopisa Hajduka, potpisanog od predsjednika kluba Brbića, koji su 
još jednom naglasili da traže promjenu sustava posudbe igrača.

Izvor: www.zagrebancija.com/hr-sport/hajduk-europi-prijavio-odnos-dinama-i-lokomotive_323448

ODNOSI IGrAČA LOKOMOTIve I DINAMA:
69.57% - igrača bilo je 2009/10
                   povezano između Lokomotive i Dinama

63,30% - igrača bilo je 2010/11
                   povezano između Lokomotive i Dinama

55,56% - igrača bilo je 2011/12
                   povezano između Lokomotive i Dinama

57,69% - igrača bilo je 2012/13
                   povezano između Lokomotive i Dinama
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Izvadci iz izvještaja Udruženju europskih klubova (ecA)
u kojem Dinamo predstavlja organizaciju kluba
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U Maksimiru je održana konferencija za medije na kojoj je najaviljen 
10. Memorijalni turnir Mladen Ramljak koji počinje za dva dana.

Jubilarni 10. Memorijalni turnir Mladen Ramljak igra se od 7.-10. 
lipnja, a više informacija o samom turniru rekao je glavni organizator 
božidar Šikić: - Budući da se radi o jubilarnom, desetom, izdanju 
turnira zaista smo se trudili kako bi on bio što jači i mislim da smo u 
tome uspjeli - rekao je gospodin Šikić na početku pa nastavio: - Ove 
godine tako će na turniru biti čak tri ekipe iz Španjolske, a svi znamo 
da oni u ovom trenutku igraju najbolji nogomet na svijetu. Koliko 
imaju kvalitetne mlade igrače pokazat će Valencia, Betis i Espanyol, 
a osim njih na turniru će biti i Dynamo Kijev, Dinamo Moskva, turski 
Bucaspor te Hajduk i Dinamo. Kao što vidite, nema nijedne “rupe” i 
neće biti utakmice u kojoj će neka momčad moći dobro proći bez da 
se itekako potrudi.

Turnir je složen po principu da će se svakoga dana odigrati četiri 
utakmice i to one u prijepodnevnom programu na juniorskom 
igralištu u Maksimiru, a one poslijepodnevne na Hitrec-Kacijanu.

Ekipu Dinama na turniru će voditi trener juniora Igor Cvitanović:
- radi se o turniru za igrače koji su 94. godište i mlađi tako da izlazni 
juniori, oni rođeni 93., nemaju pravo nastupa. S te strane, dobro će 
nam doći što smo gotovo cijelu sezonu odradili s mlađim juniorima 
koji tako imaju iskustvo igranja sa starijima te su se dobro razvili. 
Dečkima koji su 94. godište smo priključili pet igrača i vratara koji 
su još mlađi kako bi i oni dobili iskustvo igranja na ovo kvalitetnom 

turniru. Imamo jako dobru ekipu i nadam se dobrom rezultatu.
Jedan od mlađih igrača koji će biti priključen momčadi je i talentirani 
Alen Halilović: - On je izuzetan talent i sigurni smo kako će se samo 
nastaviti razvijati. Obzirom na svoje godine, vjerojatno neće biti 
u početnom sastavu, no imamo dosta utakmica i sigurno će dobiti 
svoju priliku - dodao je trener Cvitanović.

Što se tiče protivnika rekao bi da zaista ima odličnih ekipa i nijedna 
utakmica neće biti lagana. Dynamo Kijev i Moskva su odlične 
momčadi u mlađim kategorijama, a Bucaspor je klub koji ima 
uvjerljivo najbolju nogometnu školu u Turskoj; puno bolju od one 
Galatasarayja, Fenerbahčea, Besiktaša i Trabzonspora. Oni su dvije 
godine zaredom sudionici NIKE Premier cupa na svjetskom nivou što 
znači da su među najboljim momčadi Europe.

Analizirao je posebno Igor Cvitanović i španjolske predstavnike: 
- Bit će zanimljivo vidjeti razliku među njima jer Espanyol i Valencia 
gaje stil igre, nemojte me doslovno shvatiti, koji je kulturniji, 
finiji i profinjeniji dok Betis, kao predstavnik andaluzijske škole 
nogometa, igra malo “divlji” i nogomet koji je pun temperamenta.

Na koncu je Božidar Šikić pozvao sve gledatelje na pomoćne terene 
Maksimira: - Ulaz je besplatan, a bit će odličnog nogometa. Turnir je 
već godinama jako dobro posjećen pa smo tako prošle godine na 
finalu imali 2.000 gledatelja. Naravno, ove godine je turnir još jači i 
nadam se još boljoj posjeti.

Najava turnira
‘‘MLADeN rAMLjAK 2012’’

Autor:  NOGOMeTNA ŠKOLA DINAMO  Objavljeno: 05.06.2012.
Izvor: sadržaj uklonjen s web stranice
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NK Dinamo i NK Lokomotiva sklopili su 20. siječnja 2009., šest mjeseci 
prije nego će Loomotiva ući u 1. HNL, sporazum o poslovno - sportskoj 
suradnji. Taj dokument, objasnila nam je osoba iz sportske inspekcije, 
ključan je bio dokaz pupčane povezanosti tih dvaju klubova.
Taj ugovor su potpisali Zdravko Mamić, izvršni dopredsjednik Dinama i 
Božidar Šikić, direktor Lokomotive.

dInaMo je PLaćao dIrektora LokoMotIve, kLuba kojI 
nIkada u 1. HnL nIje PobjedIo dInaMo

No, u samom ugovoru napisano je kako je Šikić zaposlen u Dinamu i 
kako će da Dinamo “ustupiti Božidara Šikića na funkciju direktora NK 
Lokomotive, bez naknade i s rokom trajanja do 30. lipnja 2010. godine.
Dakle, Dinamo je plaćao direktora Lokomotive, kluba koji nikada 
u 1. HNL nije pobjedio Dinamo i tako kršio Zakon o sportu i bio u 
nevjerovatnom sukobu interesa!.

Nadalje u tom ugovoru piše kako je cilj Dinama svojom stručnom 
kadrovskom i financijskom pomoći osnaži NK Lokomotivu “kako bi ista 
u najkraćem vremenu stvorila igračke i infrastrukturne uvjete za igranje 
u 1. HNL”.

“U tom cilju NK Dinamo se obvezuje ustupiti NK Lokomotivi određeni 
broj igrača, eventualno trenera, te eventualno i drugih sportskih 
radnika, kako bi NK Lokomotiva postala partner NK Dinamu u 

usavršavanju najtalentiranijih mladih igrača iz nogometne škole”, 
stoji u spomenutom ugovoru koji imamo u posjedu!

dInaMu je bIo cILj da fInancIjskI PoMogne u osnažavaju 
LokoMotIve?!?!

U članku 3. ugovora navodi se kako “obzirom da NK Lokomotiva nema 
zadovoljavajuću infrastrukturu za odigravanje službenih utakmica na 
svom terenu na Kajzerici, stranke su suglasne da da se sačini poseban 
Sporazum u kojem će se precizno regulirati međusobni odnosi a vezano 
za korištenje stadiona Maksimir i piradajućih objekata, dok se ne stvore 
uvjeti za povratak NK Lokomotive na stadion na Kajzerici nakon njegove 
rekonstrukcije.

cIjeLI ugovor je zakLjučen na neodređeno vrIjeMe.

Ovaj ugovor je dokaz svega što se tvrdilo mjesecima i godinama! 
Dinamo i Mamić su povezani s Lokomotivom koja je filijala kluba iz 
Maksimirske. Sada je napokon došlo vrijeme da se to sankcionira

eKSKLUZIvNI DOKUMeNTI
Direktoru Lokomotive
plaću je isplaćivao Dinamo!
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ČITATELJ Indexa poslao je na desk sliku spornog plakata NK 
Lokomotiva kojim se pozivaju dječaci rođeni 2003., 2004., 2005. i 2006. 
godine na upis u nogometnu školu. Ono što je posebno sporno na 
plakatu jest rečenica koja kaže: “NK Lokomotiva je druga momčad 
NK Dinama, a treneri NK Lokomotive rade kontinuiranu selekciju na 
području Novog Zagreba za NK Dinamo.”

U potpisu plakata stoji voditelj škole nogometa Jurica Čabraja, a 
kao kontakt je istaknut trener Berislav Pernar. Ne treba ni spominjati 
kako dvije momčad istog kluba ne smiju igrati u istom nogometnom 
razredu jedne države, slijedom čega je i kontroverza ovog “slučaja” 
veća.

Predsjednik kluba Tin Dolički ostao je zgrožen plakatom, a za Index je 
oštro demantirao bilo kakvu povezanost Lokomotive s ovim, već ističe 
da se vjerojatno radi o neslanoj šali. “Neugodno sam iznenađen time 
i zaista nemam pojma o čemu se radi. Provest ću istragu i nakon nje 
ću vam moći reći nešto više o tome”, rekao je Dolički.

“U svakom slučaju demantiram da je Lokomotiva druga momčad 
Dinama i poručujem kako to nikada neće ni biti. Nitko od tijela 
kluba ništa ne zna o tome, jer bih i ja bio obaviješten. Zaista ne 
mogu objasniti taj plakat osim da se radi o vrlo gruboj šali”, dodao 
je Dolički u razgovoru za Index.

čabraja: kLubovI Iz novog zagreba naM često 
PodMeću, zavIdnI su na naŠ usPjeH

Nešto kasnije javio se i voditelj škole nogometa Lokomotive Jurica 
Čabraja koji je istaknuo da se nesumnjivo radi o podmetanjima.

“gledajte, postoje dva objašnjenja ovog plakata. Ili se radi o starom 
plakatu unatrag četiri - pet godina kada smo doista blisko surađivali 
s Dinamom ili nam pak probleme rade zavidni klubovi iz Novog 
Zagreba. Nije to prvi put da nam se podmeće. Naša omladinska 
škola je jako cijenjena i uspješna, stalno napredujemo i sigurno da 
su mnogi zavidni na tom. Vjerujem kako je to slučaj i kako se radi o 
bezobraznoj šali”, rekao je Čabraja u razgovoru za Index, priloživši i 
originalni plakat.

plakati lažu:
LOKOMOTIvA je DrUGA MOMČAD DINAMA
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u noćI s utorka na srIjedu održan je sastanak ‘krIznog 
stožera’ u sastavu oba MaMIća, PredsjednIk barIŠIć te 
dIrektor LokoMotIve ŠIkIć, Inače MaMIćev čovjek od 
Povjerenja

Kažu da je jutro pametnije od večeri. Za izvršnog predsjednika Modrih 
Zdravka Mamića to ne važi. Jutro prije ogleda Dinama i PSG-a, jasnim 
stavom dao je naznačiti da će trener Ante Čačić biti na klupi Dinama 
i u proljetnom dijelu sezone. Izgleda da se nakon sudara na Parku 
prinčeva ugrizao za jezik.

Izvori iz hotela u kojem je boravio Mamić govore nam da je u noći 
s utorka na srijedu održan sastanak ‘kriznog stožera’ u sastavu oba 
Mamića, predsjednik Barišić te direktor Lokomotive Božidar Šikić, 
inače Mamićev čovjek od povjerenja. Nisu bili zadovoljni, odnosno bili 
su jako tužni zbog novog visokog poraza u Ligi prvaka. Nismo saznali 
sve detalje, odnosno što se sve govorilo na sastanku u pariškom 
hotelu Collectioner, ali osoba vrlo bliska Mamiću kazala nam je jednu 
rečenicu koja bi se uskoro mogla pojaviti kao mač koji će ‘odrubiti 
glavu’ Anti Čačiću. Ta rečenica glasi: ‘Struka ne može pratiti projekt 
Dinamo’.

Mamić vjerojatno drži da je ova selekcija dobra i potentna, samo što 
se očigledno iz nje ne može izvući sve najbolje. Zato je Ante Čačić 
ponovno u opasnosti. Život Čačića na Dinamovoj klupi može se 
jednostavno nazvati ‘permanentna opasnost’. Za njega, naravno.

Autor:  DAvOrIN  OLIvArI / SpOrTSKe NOvOSTI  Objavljeno: 08.11.2012.
Izvor: www.jutarnji.hr/sastanak-kriznog-stozera---struka-ne-moze-pratiti-projekt-dinamo--cacic-je-opet-u-opasnosti--/1065104/

Mamić gubi strpljenje:
SASTANAK KrIZNOG STOŽerA:
‘ČAČIć OpeT vISI’

Autor:  HAjDI KArAKAŠ jAKUbIN / jUTArNjI LIST  Objavljeno: 15.07.2013.
Izvor: www.jutarnji.hr/izgorio-dinamov-mercedes-u-garazi-unisteno-vozilo-direktora-lokomotive-koji-je-sanaderu-platio-jamcevinu/1114604/

Skupocjeni Mercedes CL500 u vlasništvu GNK Dinamo vrijedan 
nekoliko stotina tisuća kuna namjerno je zapaljen u gluho doba noći u 
ponedjeljak u garaži na zagrebačkoj Bijeničkoj cesti u sklopu obiteljske 
kuće Božidara Šikića (58) zvanog Šika, direktora NK Lokomotive i 
čovjeka od najvećeg povjerenja Zdravka Mamića! Policijski očevid 
isključio je tako kvar na instalacijama kao eventualni uzrok požara i 
sada su sve oči istražitelja uprte u jednom smjeru - tko je osoba, ili 
pak, više njih koja je na neutvrđen način zapaljivom tekućinom polila 
i bombastično zapalila ‘mečku’ koju je do zadnjeg trenutka koristio 
Zdravko Mamić prije nego što (si) je kupio Audi i prepustio ga na 
korištenje Šiki - bivšem golmanu koji je svojedobno radio i kao izbacivač 
po zagrebačkim klubovima. Misteriozni piroman je, doznajemo, imao 
vremena od 21,15 u nedjelju do 1,30 sati u ponedjeljak da Dinamov 
mercedes zapali, a je li nešto sumnjivo snimila neka od nadzornih 
kamera na susjednim objektima, nije poznato.

-Probudilo me nekoliko malih uzastopnih eksplozija oko 1,30 sati. 
Vatra i dim su sukljali u vis najmanje tri metra. Nismo znali što se 
događa niti što gori. Scene koje obično gledamo na malim ekranima 
preselile su se pod prozor, u susjedno dvorište. Strahovala sam da 
požar ne prijeđe na našu stranu jer je sve puno crnogorice koja bi 
začas planula i proširila se na objekt. Odmah sam zvala policiju 
koja je vrlo brzo došla, baš kao i vatrogasci - ispričala nam je nakon 
neprospavane noći jedna od susjeda obitelji Šikić. Prije požara, 
pojašnjava još, nikakvu buku nije čula, a o samoj obitelji malo odnosno 
ništa ne zna osim da je „glava kuće u svijetu nogometa“.

-Susjedstvo se uznemirilo jer je požar automobila bio doslovce 
između dvije kuće okružen drvećem. Božidar i njegova odabranica 
su mirna obitelj, žive u toj velikoj kući koju je naslijedio i čisto 
sumnjam da bi zbog njegove nogometne funkcije netko mu odlučio 
na ovaj način se osvetiti - zaključuje pak druga susjeda ne želeći čak ni 
špekulirati je li Šikić nekome stao na žulj ili je, pak, vatri možda kumovao 
kvar na vozilu.

Inače, unatoč svojim nogometnim funkcijama i maksimirskim pričama 
da je zahvaljujući Šikićevom otkrivanju i prodaji Milana Badelja, Matea 
Kovačića i Šime Vrsaljka u proteklih godinu dana Dinamo zaradio 20 
milijuna eura, Šikićevo ime u javnosti je najviše odjeknulo kada mu se 
ime našlo na popisu osoba koje su bile spremne dati jamčevinu ne bi 
li bivši premijer Ivo Sanader u prosincu 2011. godine, nakon što mu 
je uslišena ustavna tužba u slučaju Fimi-medija, izašao na slobodu. Za 
razliku od Luke Bebića koji je kao garanciju da Sanader neće pobjeći, 
pod hipoteku stavio svoju kuću u Komarni od 1,8 milijuna kuna te Jerka 
Rošina koji je založio svoj stan u Splitu, Šikić i nogometaš Tomo Šokota 
su za bivšeg premijera nesebično izdvojili svaki po 150 tisuća eura. Iako 
je Sanader u međuvremenu ponovno završio iza rešetaka remetinečkog 
zatvora nakon nepravomoćne presude u slučaju Hypo i Ina MOL ‘teške’ 
deset godina zatvora, sud nije ukinuo ranije izrečene mjere u drugom 
sudskom postupku pa samim time niti položeno jamstvo od 12,4 
milijuna kuna. Stoga su nekretnine Luke Bebića, Jerka Rošina, Mirjane 
Sanader i Marija Zubovića kao i 300 tisuća ‘nogometnih’ eura Šokote i 
Šikića i dalje pod blokadom.

Zapaljen Dinamov Mercedes direktora Lokomotive

KOjI je rANIje vOZIO MAMIć
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U GARAŽI DIREKTORA NK LOKOMOTIVE BOŽIDARA ŠIKIĆA U NOĆI 
NA PONEDJELJAK IZGORIO JE MERCEDES KOJI JE DONEDAVNO 
VOZIO Z. MAMIĆ.

Uz sukljanje vatre i dima te nekoliko manjih uzastopnih eksplozija 
oko 1.30 sati potpuno je izgorio skupocjeni mercedes CL 500 u 
vlasništvu GNK Dinama kojim se koristio Božidar Šikić (58), direktor 
NK Lokomotive. Automobil je bio parkiran u garaži Šikićeve obiteljske 
kuće u Bijeničkoj cesti 7 na zagrebačkoj Šalati, a policija je očevidom 
utvrdila da je između 14. i 15. srpnja između 21,15 i 1,30 sati, 
nepoznati počinitelj otvorenim plamenom i zapaljivom tekućinom 
zapalio stražnji dio mercedesa CL 500 koji je bio parkiran u garaži, 
nakon čega se požar proširio na ostatak automobila.

Materijalna šteta cijeni se na više stotina tisuća kuna.

– Da ste samo vidjeli kakva je to buktinja bila! Da je automobil 
bio parkiran pokraj garaže, požar bi se vjerojatno proširio i na 
kuću, ovako je, srećom, bio lokaliziran – rekao je Šikić. Upitan je li 
posljednjih dana dobivao prijetnje, odgovara:

– Ma ni slučajno! Ni s kim nisam bio u sukobu, nema nikakva razloga 
za to. Teško mi je i pomisliti da je ovaj čin nečije nedjelo protiv 
mene, nadam se da će očevid pokazati da je riječ o nesretnom 
slučaju – prepričava Šikić. Inače, automobilom koji je izgorio do prošle 
se godine koristio Zdravko Mamić, a nakon što je kupio Audi A8, 

Mercedes je dao na korištenje svom prijatelju i čovjeku od najvećeg 
povjerenja Božidaru Šikiću.

Šikić je javnosti poznat i po tome što je u prosincu 2011. godine 
ponudio 150.000 eura jamčevine za puštanje bivšeg premijera Ive 
Sanadera na slobodu.

Autor:  eLvIS SpreČIć, preDrAG jUrIŠIć / veČerNjI LIST  Objavljeno: 15.07.2013.
Izvor: www.vecernji.hr/crna-kronika/da-ste-vidjeli-tu-buktinju-auto-je-bio-u-garazi-ali-se-vatra-nije-sirila-584171

DIreKTOr LOKOMOTIve:
‘Da ste vidjeli tu buktinju! Auto je bio
u garaži, ali se vatra nije širila...’

Buran je tjedan iza Božidara Šikića (58), direktora Lokomotive. U noći 
na ponedjeljak, naime, u garaži obiteljske kuće na Bijeničkoj cesti 7 na 
Šalati izgorio mu je mercedes, a još se ne zna je li požar podmetnut ili 
se skupocjeni automobil zapalio zbog nekog kvara. Šikić je u petak bio 
na razgovoru u MUP-u, o rezultatima istražnog postupka kaže: 
– Ne mogu vam o tome praktički ništa reći budući da ni policija još 
nema prave informacije. U tijeku su stručne analize i ekspertize 
kako bi se definitivno moglo utvrditi je li riječ o podmetanju požara 
ili o kvaru na automobilu. Nije mi rečeno kad bi se mogli znati 
rezultati istrage, policija će me pozvati kad završi istragu – rekao 
nam je Šikić vrućega subotnjega jutra na Kajzerici.

Jeste li imali problema s autom? 
– Bilo je nekih sitnijih kvarova, mercedes baš i nije tako bajan kako 
to zvuči! U nekoliko se navrata kvario, ali nikad na instalacijama. 

Kako je izgledala ta vatrena noć? 
– Prava strava i užas! Oko pola dva u noći supruga i ja smo se 
panično probudili, sve je pucalo, kao da je riječ o nekakvom 
vatrometu! Talile su se i pucale gume, felge, stakla... bile su to prave 
eksplozije, plamen je bio visok oko tri metra, garažna su vrata 
bila otvorena pa je plamen izašao van! Bilo je to nalik na zapaljen 
golemi krijes. A da je automobil bio ispred garaže, u dvorištu, 
vjerojatno bi izgorjela cijela kuća jer bi plamen ušao pod krovište 
kuće koja je visoka desetak metara. Bilo je strašno, cijela je četvrt 
bila osvijetljena, eksplozije su slijedile jedna drugu. Užas, bilo je to 

da umreš... 
Tko je zvao vatrogasce? 
– Ja sam ih nazvao, stigli su za desetak minuta i onda su još 
najmanje 15 minuta gasili taj požar! garaža je sva demolirana 
iznutra, vatrogasna pjena uništila mi je gotovo svu botaniku u 
dvorištu, najviše mi je žao brajde, ove jeseni neće biti vina od 
izabele, ha-ha... Baš sam imao krasno dvorište, sve je uništeno za tih 
pola sata.

Garažna su vrata bila otvorena? 
– Da. Ljeto je, vruće je i sparno pa, kad uđem u dvorište, ostavim 
auto u garaži i ne spuštam vrata. U mirnoj sam četvrti, nedužan kao 
ptičica, savjest mi je čista i nemam nikakva razloga za neke dodatne 
mjere osiguranja.

Je li vam ikad netko provalio u kuću? 
– Nikad! Ma ni sličnu situaciju nikad nisam imao. Nema za to 
razloga, družim se s ljudima s kojima sam u dobrim odnosima, a 
ignoriram one koji me ne prihvaćaju. Uostalom, spoznaja da su 
mi garažna vrata otvorena dovoljno govori o mom načinu života i 
mirnoj savjesti. Već 50 godina živim u toj kući... 

Jeste li dobili nekakve prijetnje? 
– Ne, apsolutno mi nitko nikada u životu nije prijetio, nisam 
imao baš nikakve sukobe. Istina, kad sam bio direktor Dinamove 
omladinske škole, bilo je roditelja koji su smatrali da njihova 

Autor:  preDrAG jUrIŠIć / veČerNjI LIST  Objavljeno: 21.07.2013.
Izvor: www.vecernji.hr/hrvatska/sikic-pokaze-li-se-da-mi-je-netko-zapalio-auto-prevrnut-cu-grad-587176

ŠIKIć:
‘pOKAŽe LI Se DA MI je NeTKO
ZApALIO AUTO, prevrNUT ćU GrAD’

>>>>
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netalentirana djeca moraju igrati, ali nisu igrala. No sve je ostalo na 
razmjeni mišljenja, nitko se nije usuđivao napraviti neki pogrešan 
korak – kaže Šikić i naglašava: - Čak ni belu ne kartam! 

– gledajte, kad su ljudi nekome nešto dužni, kad imaju nekakve 
kamate ili slično, onda znaju zašto bi im se nešto moglo dogoditi. A 
ja sam potpuno miran, spavam kao beba, nikad nikome nisam bio 
dužan, pa valjda sam jedini Hrvat koji nikad u životu nije uzeo baš 
nijedan kredit! Nikad nisam imao posla s kamatarima, ne kockam, 
ma zamislite, ne kartam čak ni belu, mnogi mi prijatelji kažu da je 
to sramota za Zagrepčanina! Mogu samo reći da su neki ljudi dužni 
meni nekakav novac i znam da mi to nikada neće vratiti, ali to su 
male svote, najviše nekoliko tisuća eura. I ako je to cijena da se 
riješim žicara, onda sa zadovoljstvom prihvaćam spoznaju da mi 
nikad neće vratiti taj novac! 

Jeste li možda razmišljali o tome da je paljenje automobila, ako se 
pokaže da je riječ o zlodjelu, nekakva poruka vama ili nekome vama 
bliskom? 
– Svašta mi je prolazilo kroz glavu... Ali otkud da ja to znam? Istina 
je da netko može biti ljubomoran na ono što sam postigao u životu, 
kao i na moje uspješne prijatelje. Ali takav čin, pa to je suludo...
Automobil je bio registriran na NK Dinamo? 
– Točno, otkad sam ostao bez automobila, vozio sam taj mercedes 
istodobno tražeći automobil koji ću kupiti. Bila je to prijateljska 
usluga, a sad ću ubrzati traženje automobila...

Kako ste proživljavali ove dane nakon nemilog događaja? 
– Nisam tip kojeg nešto može izbaciti iz kolotečine. Ali ne osjećam 
se ugodno, međutim čovjek se mora zbrojiti i ići dalje, imam posla 
preko glave. Iako me stalno nešto kopka, u podsvijesti razmišljam 
o tome, to uvijek negdje stoji i želio bih da se sve što prije riješi. 
Poglavito me zanima je li to bila pogreška na automobilu. Pokaže li 
se da nije, ustanovi li se da je požar podmetnut, e onda ćemo tražiti 
i pronaći onoga tko je “pogriješio”! Bude li tako, inzistirat ću do 
kraja kod policije da se otkriju počinitelji. Želim znati o čemu je riječ, 
kažem vam, nedužan sam poput bebe, ne vidim nijedan razlog zašto 
bi mi netko tako zaprijetio ili poslao nekakvu poruku.

Kakva je bila reakcija vaše supruge?
– Bila je sa mnom kad se to dogodilo, naravno da se uplašila znatno 
više od mene. Malo je paničarila, što je i normalno, boji se i za mene 
i za sebe. A ja sam drukčiji, ja sam zagrebački dečko, ja sam frajer 
i strašno sam bijesan i ljutit! Nisam uplašen, iskočio bih iz kože, 
prevrnuo bih grad naglavačke da pronađem i “ćopim” onoga tko je 
to učinio utvrdi li se da je riječ o namjernom paljenju! Ne osjećam 
strah, nego bijes i ljutnju, uh... 

Božidar Šikić je inače u zagrebačkim krugovima poznat i kao 
izbacivač iz nekad kultnog diskokluba “Big Ben”, taj je posao radio 
za vrijeme studija na FFK. Branio je za juniore Zagreba i seniore 
Ponikva i Lokomotive, punih 17 godina bio je instruktor Zagrebačkog 
nogometnog saveza, bavio se i trenerskim poslom (Špansko, Sesvete, 
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Šikić:
‘pOKAŽe LI Se DA MI je NeTKO ZApALIO AUTO, prevrNUT ćU GrAD’‘pOKAŽe LI Se DA MI je NeTKO ZApALIO AUTO, prevrNUT ćU GrAD’

Radnik), pet je godina bio direktor Dinamove omladinske škole, a sad 
je direktor Lokomotive... 
Jeste li možda zatražili policijsku zaštitu za sebe i obitelj? 
– Ne. Kad sam bio s klubom na putu u Minsku, supruga nije bila 
sama, jasno je to. Ali i dalje vjerujem da je to bio nesretan slučaj, to 
je najvažnije u svemu! A ako je to netko namjerno napravio, onda je 
budala! Velika budala... Tko zna, možda sam se nekom zamjerio u 
nekakvom bezazlenom razgovoru koji ja nisam ozbiljno shvaćao pa 
je on sebi rekao: “E sad ću ja tebi j... mater”! A to može samo budala. 
Jer, ponavljam, ne postoji baš ništa u mom životu što bi nekoga 
nagnalo da mi naudi i napravi zlo. 

Imate li nadzorne kamere na kući?
– Ne. Barem ih dosad nisam imao. Ali ovih ću ih dana postaviti... 

Osim što ste nogometni dužnosnik, javnost vas je upamtila i kao 
jednoga od ljudi koji su dali 150.000 eura jamčevine za bivšeg 
premijera Ivu Sanadera iako ste rekli da Sanadera baš i ne poznajete? 
– Bilo je to zbog nekih drugih ljudi... Ali to je jedna druga, već 
završena priča, o kojoj se mnogo toga reklo i napisalo. O tome više 
neću govoriti. 

Pitam vas stoga jer možda postoji mogućnost da je palež povezan s 
politikom? 
– Ma ni slučajno! Nikad nisam bio u politici... 

Jeste li član neke političke stranke? 
– Bože sačuvaj! Nikad bio niti ću ikad biti!

Je li vam se ikada u životu dogodilo nešto slično ovome? 
– Baš nikad, apsolutno ništa slično nije mi se zbilo nikad u životu! 

Osjećate li ipak strah nakon svega? 
– Strah od čega? Strah od koga? Ma kaj bi me bilo strah! rekao sam 
vam, ljutit sam i bijesan, krv mi je uzavrela! I samo se nadam da 
je ipak riječ o nesretnom slučaju, da ne moram nekoga “ganjati” i 
tražiti...
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Direktor NK Lokomotive Božidar Šikić jučer ujutro, dan nakon što mu 
je u garaži eksplodirao skupocjeni Mercedes CL500 u vlasništvu NK 
Dinama , nije se pojavio u klubu na Kajzerici u kojem je zadnje četiri 
godine izvršni predsjednik. Desna ruka Zdravka Mamića, kojega zovu 
i “Mali Mamić”, odlučila je izbjeći 15-ak novinara okupljenih ispred 
prostorija kluba Lokomotiva. No, svi direktori kluba došli su na posao. Ali 
većinom nisu djelovali zabrinuto.

- Pa niste valjda mislili da će Šika izaći pred vas - dobacio je okupljenim 
novinarima jedan od direktora u prolazu.

Drugi nam se, pak, povjerio da je dan prije razgovarao sa Šikićem koji 
mu je, kako nam je prepričao, rekao:
“Nemam ja neprijatelja, nemam nikakvih neprijatelja... Siguran sam 
da je riječ o kvaru na automobilu i sreća da je bio u garaži jer toliko je 
gorio da bi se cijela kuća zapalila da je vani eksplodirao”.

Policija je očevidom utvrdila da je “nepoznati počinitelj otvorenim 
plamenom i zapaljivom tekućinom zapalio stražnji dio Mercedesa 
CL500”. U klubu jučer, kako neslužbeno doznajemo, Šikićevi suradnici 
nisu htjeli povjerovati u to. I dalje su ponavljali da je vjerojatno riječ o 
kvaru.
- To je bio nesretan slučaj. Pravi izvještaj policije bit će gotov u petak, 
pa će se saznati prava istina - komentirao je jedan naš sugovornik, 
Šikićev suradnik.
Šikić se nije javljao na mobitel, a njegovi suradnici nisu previše htjeli 

pričati o detaljima eksplozije na Mercedesu. Većina Šikićevih, pa i 
Mamićevih suradnika ponavljala je da je to sigurno nesretan slučaj.
- A tko bi Šiki podmetnuo eksploziv?! - pitao me jedan Mamićev 
suradnik u nevjerici i dodao:
- Jučer sam se čuo s Mamićem. razgovarali smo o drugim temama jer 
sam bio uvjeren da se Mercedes sam zapalio zbog nekog kvara.

Izbjegavaju li Šikićevi suradnici namjerno povjerovati u nalaz policije? 
Ili su zaista uvjereni u priču da je eksplozija posljedica kvara, a ne 
nekakva poruka nogometnim čelnicima ili čelniku?! U travnju 2010. 
godine u medijima je u okviru uz jedan članak na sportskim stranicama 
objavljena vijest da je Mamić Šikiću dao svoj Mercedes. 
“Zamislite Zdravka Mamića u Lokomotivi i dobit ćete lik i djelo 
Božidara Šikića. ‘Mali Mamić’ interni je nadimak za sportskog 
direktora Lokomotive, koji vedri i oblači u tom klubu na isti način 
na koji to Zdravko Mamić radi u Dinamu. Ne znamo je li izvršni 
dopredsjednik modrih uzor Šikiću, ali jučer smo vidjeli da je upravo 
on nasljednik Mamićeva Mercedesa koji je ovaj napustio zbog 
Bentleyja”, pisalo je u tom okviru.

Jedan Mamićev prijatelj rekao nam je kako misli da je šef Dinama Šikiću 
prodao Mercedes, ali da očito nisu prebacili vlasništvo.
Dvojica klupskih šefova, nakon niza poslovnih pothvata, postali su i 
bliski prijatelji.

Povezivalo ih se i kad je Šikić odjednom za slobodu bivšeg premijera 

ŽIvOTNA prIČA bOŽIDArA ŠIKIćA
bio je izbacivač iz Saloona, a onda je Mamiću donio barem 50 mil. eura

Autor: vANjA NeZIrOvIć / jUTArNjI LIST  Objavljeno: 17.07.2013.

Ive Sanadera odlučio uplatiti jamčevinu od 150 tisuća eura . Govorilo se 
da je to zapravo Mamićev novac, ali Šikić je u listopadu 2011. godine u 
Jutarnjem listu takve sumnje demantirao.
- Imam razloge zašto sam jamčio za Sanadera, ali Mamić nema veze 
s tim. Nisam sa Sanaderom ni prijatelj, ni poznanik. Jednom nas je 
upoznao trener Ante Čačić. To je bilo sve. Svi pitaju otkud Šiki lova, 
a moja kuća na Šalati, koju sam dobio u nasljedstvo, vrijedi više 
od dva milijuna eura. Znam da su ljudi zločesti i da će sada svašta 
komentirati, ali moj obraz je čist - izjavio je tada Šikić.

Podsjetimo samo da se u zemljišnim knjigama na njegovoj kući na 
Bijeničkoj cesti, koju spominje, ne vode nikakve zabilježbe zbog 
kreditnih zaduženja. I tako su Mamić i Šikić zadnjih godina postali 
nerazdvojni. Skupa zimuju na Mauricijusu, ljetuju... Posljednji put su se 
prije nekoliko tjedana družili ploveći na Mamićevoj jahti po Kornatima 
i Paklenim otocima. Šikić se vratio preplanuo i svima prepričavao 
dogodovštine s broda.

Božidar Šikić bivši je nogometni golman. Odrastao je na zagrebačkoj 
Šalati. Rodio se prije 58 godina u spomenutoj kući od 425 četvornih 
metara pokraj koje se nalazi garaža u kojoj je auto eksplodirao. Kuća u 
zemljišnim knjigama danas glasi na Šikića. Kratku nogometnu karijeru 
Šikić je ostvario kao golman u nižerazrednim zagrebačkim klubovima. 
Radio je i kao izbacivač po zagrebačkim noćnim klubovima, neki ga se 
sjećaju iz Big Bena, a drugi ga pamte iz Saloona.

Šikić je krajem 90-ih postao instruktor Zagrebačkog nogometnog 
saveza. Brzo je izgradio mrežu skauta. Oni su Dinamu preporučivali 
sve talentiranije klince iz zagrebačke regije na koje su nailazili. Mamić 
je brzo prepoznao Šikićev potencijal i dao mu posao u Dinamovoj 
omladinskoj školi. 

Ali pravi uspjeh postigao je prepoznavši Luku Modrića. Kad je Hajduk 
potjerao 15-godišnjeg Modrića, dječak je došao u Dinamo na probu. Bio 
je toliko mali da ga dva mjeseca nitko nije ni primijetio.

A onda je Šikić došao Mamiću i rekao:
- Uzmi ovog malog!

Samo na Modriću, koji danas igra u Realu, Mamić je zaradio više 
od 20 milijuna eura. Nakon tog posla krenula je i Šikićeva karijera. 
Malo-pomalo postao je osoba od najvećeg Mamićeva povjerenja. 
Postavljen je za šefa omladinske škole Dinama. Iz Linza u Zagreb doveo 
je Matea Kovačića, koji danas igra za milanski Inter, a prodan je za 15 
milijuna eura. Prepoznao je talent Milana Badelja, koji je danas u HSV-u 
Hamburg, Šimu Vrsaljka (Genoa), Dejana Lovrena (Southampton), 
Vedrana Ćorluku, koji pak igra za Lokomotiv u Moskvi. Na tim 
transferima je Dinamo, time i Mamić, a svojedobno i Mamić Sport 
Agency, zaradio oko 35 milijuna eura.

Šikić je Mamiću pomogao i u slučaju Alena Halilovića, čiji je otac, kad je 
mladić otišao na probu u madridski Real, želio da tamo i ostane. Upravo 

Izvor: www.jutarnji.hr/bozidar-sikic-bio-je-izbacivac-iz-saloona--a-onda-je-mamicu-donio-bar-50-milijuna-eura/1114922/

>>
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ih je Šikić uspio nagovoriti da se vrate i potpišu za Dinamo, koji će 
Halilovića za godinu-dvije prodati za najmanje 15-ak milijuna eura.

Šikić je, dakle, jedan od najzaslužnijih za zaradu Dinama veću od 50 
milijuna eura. U međuvremenu se promijenio i Šikićev životni stil. Danas 
je poznat kao veliki šminker, stalno je u skupocjenim brendiranim 
odijelima. No, nikad se nije volio previše isticati u javnosti. Jedan njegov 
poznanik nagađa da mu je možda i neki ljubomorni suprug podmetnuo 
eksploziv.
- Šika je zgodan frajer, uvijek dotjeran, drži do sebe. Tko zna što 
ljudima sve može pasti na pamet?! - komentira više u šali naš izvor.

Mamić mu je iskazao povjerenje i kad je odlučio od Lokomotive 
napraviti Dinamovu B momčad, odnosno sestrinski klub. Na Kajzericu 
je prije četiri godine poslao svoju desnu ruku Šikića, koji i danas 
tamo ima istu funkciju kao Mamić u Dinamu (izvršni predsjednik). U 
međuvremenu je Lokomotiva iz Treće dospjela u Prvu ligu, a lani je 
osvojila drugo mjesto i sutra prvi put u povijesti igra europsku utakmicu 
u Minsku protiv Dinama. U Lokomotivi su angažirani predsjednik 
kluba, odvjetnik Tin Dolički, direktor Denis Gudasić, tehnički tajnik Igor 
Cvetković te Šikić, koji je glavni operativac kluba.

U stadion na Kajzerici u zadnjih nekoliko mjeseci uloženo je oko deset 
milijuna kuna, izgrađena su četiri nova nogometna terena, obnovljene 
prostorije za igrače, gradi se moderni nogometni kamp. Vodstvo ima i 
planove da se izgradi novi stadion, ali za to nemaju novca.
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ŽIvOTNA prIČA bOŽIDArA ŠIKIćA
bio je izbacivač iz Saloona, a onda je 
Mamiću donio barem 50 milijuna eura

Imenovanje Zorana Mamića za glavnog Dinamovog trenera nikoga 
nije pogodilo kao - Kajzericu?! I dok su Dinamovi skupštinari pljeskali 
najnovijoj ekshibiciji Zdravka Mamića, na Kajzerici su se mrštili i ozbiljno 
naljutili. Pogađate, tom odlukom najviše je bio pogođen Tomislav 
Ivković. Nakon što je proglašen trenerom godine, a nisu mu uručili trofej 
“Tomislav Ivić”, sada mu je kroz prste iscurio i posao kojemu je posvetio 
cijeli život - mjesto Dinamovog trenera. Makar je imao čvrsto Mamićevo 
obećanje i makar je sve bilo dogovoreno.

dInaMo IPak bratu
Iz krugova bliskih Ivkoviću saznali smo da je već prije mjesec dana sve 
dogovorio s glavnim Dinamovim menadžerom i da je u novu, 2014. 
godinu trebao krenuti kao šef Dinamovog stručnog stožera. Međutim, 
Zdravko Mamić je posao dao bratu, uvjeren da je Zoran dugoročno 
rješenje za preporod “modre” momčadi, koja ni ove jeseni nije uspjela 
dočekati Božić u Europi. Također saznajemo da se Ivković ozbiljno 
naljutio na Mamića, jer je prekršio obećanje, a u jednom društvu je 
rekao: “Zdravko je pogazio riječ, ne želim ga više vidjeti, naša suradnja 
je gotova...” Tomislav Ivković se tako pridružio nizu Dinamovih trenera, 
Zlatku Kranjčaru i Velimiru Zajecu, koji su otjerani iz Maksimira.

dIskretna večera
A bio je doista vrlo uspješan u svom poslu, od Lokomotive je stvorio 
respektabilni klub, koji, iako je ostao bez pola momčadi (Kramarić, 
Antolić, Boras, Maleš), i dalje je igrao vrlo važnu ulogu u hrvatskoj ligi 
i borio se za vrh. Nesumnjivo je to i djelo Ivkovićevih ruku. Ali, sada 

je između Kajzerice i Maksimira puklo, nakon što je Ivković, duboko 
povrijeđen, poručio Mamiću da ga je izigrao i najvjerojatnije ga čeka 
otkaz. Ili će se možda, kada se Ivkovićeva ljutnja slegne, nesporazum 
izgladiti na nekoj diskretnoj večeri.

Kada sam nedavno saznao da će Dinamovu omladinsku školu preuzeti 
sustavni i pedantni Marijan Vlak, povjerovao sam da on simbolizira 
zaokret, da se klub vraća nogometašima, koji su pokazali nadarenost 
za tu vrstu posla. Očekuje se da će Vlak pomesti tzv. laptop-trenere, 
koje je u Maksimiru naselio Romeo Jozak i da će Dinamove juniore, 
kadete i pionire dati u ruke trenerima koji su i sami izrasli u Dinamovoj 
omladinskoj školi. Poput Mlinarića, Deverića, Komljenovića, itd. Bio je 
to dobar pokušaj, kao što je obećanje dano Ivkoviću bio grubi faul... 
Maksimirski vizionar ipak nije ušao u ozbiljniji zaokret, momčad je dao 
u ruke bratu, koji se dugo branio da ga taj posao ne zanima, ali se na 
nagovor starijeg brata naglo zainteresirao.

MaMIćeva Presuda
U rukama mu je jedna od nadarenijih Dinamovih generacija (Halilović, 
Murić, Antolić, možda i Pjaca), sad ćemo vidjeti kakav je “klesar”. 
Tomislav Ivković će vjerojatno dobiti otkaz, a za njegovo mjesto već 
se “tuče” nekoliko trenera. Kao glavni kandidat za klupu Lokomotive 
spominje se Ferdo Milin, a favorit glavnog menadžera Lokomotive 
Božidara Šikića je Ante Čačić, bivši trener Dinama i Maribora. Naravno, o 
tome će opet odlučivati Zdravko Mamić, koji vuče konce i na Kajzerici, 
jer, Dinamo i Lokomotiva su pupčano vezani i to odavno nije tajna.

Autor:  TOMISLAv ŽIDAK / jUTArNjI LIST  Objavljeno: 19.12.2013.
Izvor: www.jutarnji.hr/ogorceni-tomislav-ivkovic--mamic-me-prevario--obecao-mi-je-dinamo--ne-zelim-ga-vise-vidjeti--/1148077/

Ogorčeni Tomo Ivković:
‘MAMIć Me prevArIO, ObećAO MI je DINAMO.
Ne ŽeLIM GA vIŠe vIDjeTI!’
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Dinamo u 7. kolu MAXtv Prve lige igra protiv Lokomotive, momčadi 
koja ima izuzetnu kvalitetu koju su već prezentirali ove sezone, ali i 
golemi motiv baš protiv Dinama odigrati sjajnu utakmicu.

Uoči stanke zbog dvije kvalifikacijske utakmice naše reprezentacije 
pred Dinamom je još jedan kvalitetan protivnik - Lokomotiva. Nakon 
fantastične pobjede u Mariboru i plasmana u Ligu prvaka Modri imaju 
težak posao uoči odmora jer igraju protiv ekipe koja ove sezone pruža 
sjajne igre i prima brojne pohvale za nogomet koji prezentira.

Lokomotiva je i ove godine složila odličnu momčad koja, iako jedna 
od najmlađih u Europi, igra jako kvalitetan, ali i zreo nogomet. 
Izabranici Tomislava Ivkovića tako su prvenstvo otvorili s dvije 
gostujuće pobjede (Kranjčevićeva i Zaprešić) da bi potom uslijedila 
dva remija (Osijek doma i Rijeka u gostima), a onda je došao 
konačni ispit - Hajduk. Ispit koji je Lokomotiva položila s odličnim, 
uvjerljivo nadigrala splitsku momčad i pobjedom 2:0 pokazala visoke 
ovosezonske ambicije. Vodstvo od 2:0 u Koprivnici također govori u 
prilog istome, a čak niti konačnih 3:2 za Slaven ne mogu biti mrlja na 
sjajnih par mjeseci koji su iza Ivkovićeve momčadi.

Naravno, veliki motiv igračima Lokomotive bit će činjenica što igraju 
protiv Dinama jer upravo je to klub u kojem se većina od njih vidi u 
bližoj ili daljoj budućnosti. Zapravo, nema tu posebno velike razlike 
u odnosu na druge protivnike koji također baš protiv Modrih imaju 
posebnu inspiraciju, ali obzirom da je nekolicina igrača Lokomotive 

kao Mario Musa, Domagoj Antolić, Mario Šitum, Andrej Kramarić, Filip 
Mrzljak i drugi prošla upravo Dinamovu školu ipak će imati “motiv 
više”.

Ono što Lokosima neće biti posebno motivirajuće jest dosadašnji 
omjer protiv Dinama. Naime, ova dva kluba igrala su šest puta u prvoj 
ligi i Modri imaju isto toliko pobjeda; dapače, Lokomotiva je zabila 
tek jedan pogodak, a gol razlika je 13:1. Ipak, treba naglasiti kako su ti 
dvoboji uglavnom bili vrlo čvrsti i napeti osim posljednjeg koji se igrao 
u ožujku ove godine kada su Modri sa čak 6:0 ispratili Lokose s terena.

Što se pak tiče momčadi, trener Ivković nema problema s kartonima 
dok zbog ozljede križnog ligamenta na Kup utakmici protiv Pleternice 
neće moći računati na Filipa Škvorca; strijelca tog jedinog i prije par 
rečenica spomenutog pogotka Lokomotive Modrima. S druge strane, 
posljednjeg dana prijelaznog roka iz Lokomotive je u Dinamo prešao 
talentirani vezni igrač Marcelo Brozović pa će biti zanimljivo vidjeti 
kako će Lokosi nadomjestiti odlazak bitnog kotačića svoje igre.

Lokomotiva je vrlo dobra momčad koja igra isti takav nogomet, no 
Dinamo je u velikom naletu, Modri imaju impresivan niz pobjeda 
i sigurno će ovu utakmicu, posljednju uoči stanke, ući sa željom 
nastaviti ga; neovisno o protivniku.

MaXtv Prva liga, 7. kolo: nk Lokomotiva - gnk dinamo,
19 sati, Maksimir

predstavljamo Lokomotivu:

pUNI MOTIvA, ALI I KvALITeTe
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jUrIŠ #292
Institucionalno ruganje i tjeranje krivih Demona
Putujući cirkus hrvatskog nogometa nastavio je svoju karavanu. Na 
vagone na kojima blještavom, fluorescentnom bojom ogromnim 
slovima piše “istražni zatvori”, “namještaljke”, “kupovanje poštenog 
suđenja”, “financijski kolaps”, “selektivno izdavanje licenci” i još brojne 
koji ih slijede, ovog su se vikenda prikačila još dva. “Izbačeni iz lige” i 
“Prekid zbog bakljade”. Kompozicija je iz tjedna u tjedan sve duža, a na 
lokomotivi karavane i dalje stoji natpis “Nikih problema”...

Nema više Varteksa, nema ni Varaždina. Prvi veći nogometni klub u 
Hrvatskoj koji je zbog svojih dugovanja otišao u “fildžan ligu” poslužio je 
kao primjer “principijelnosti institucija”. Nećete više, lopovi varaždinski, 
varati napaćeni hrvatski narod! Gorica ne može u prvu ligu jer joj za to 
nije izdana licenca. Kao ni kostrenski Pomorac. Nemaju reflektore na 
svojim stadionima, a prema pravilima - nemaju pravo igrati u desetak 
kilometara udaljenima Rijeci ili Zagrebu jer nisu u istoj općini. Kao što 
ni Solin nije smio prijaviti prekrasni dugopoljski stadion s Uefinom 
licencom, tek desetak kilometara udaljen, jer “nije u istoj općini”. Što 
drugo reći nego - principijelnost za pozdraviti. No, ako imate memoriju 
nešto bolju od zlatne ribice, prisjetite se kako su ne tako davno, 
pače - vrlo nedavno, Hrvatski dragovoljac, Croatia Sesvete i Istra bez 
problema igrali u stotinama kilometara udaljenom Slavonskom Brodu, 
Petrinji, Velikoj, Rijeci. Iako su i Gorica i Pomorac obećali kako će tijekom 
igranja u Zagrebu i Rijeci ispraviti sve mane koje njihovi stadioni imaju, 
principijelnost institucija rekla je “NE”!

I vidi vraga, tko li je to profitirao tom “institucionalnom 
principijelnošću”? Klub koji je iznenada prešao sa Štimčeve na 
Markovićevu stranu u borbi za prevlast u HNS-u (Istra) i klub koji služi 

kao prvoligaški poligon za “najprofitabilniju izvoznu tvrtku u Hrvata” 
koju vodi direktor svemira u hrvatskom nogometu (Lokomotiva).
Hm, da, Lokomotiva... Još jedna “principijelnost nogometnih 
institucija”. Jedino u Hrvatskoj (doista jedino u Hrvatskoj, provjerili 
smo) principijelne institucije ne samo da dozvoljavaju da se nečija 
druga momčad bez problema natječe u prvoligaškom razredu, 
nego i predsjednika tog “samostalnog kluba koji ima svoju upravu, 
trenera i momčad” (!) istovremeno postavlja na funkciju predsjednika 
Disciplinske komisije 1. HNL i čelnika Žalbene komisije HNS-a. Jer kako 
bi to izgledalo kad bi na čelu baš svake komisije u HNS-u bio čovjek 
iz Dinama? Srećom pa imamo nekog drugog, potpuno neovisnog i 
nedirnutog onim što je interes i potreba glavnog kluba iz Maksimira.
Prošlog je tjedna i Dinamov trener Ante Čačić “bljesnuo” u najavi 
utakmice Dinama i Lokomotive. “Nismo mi isti klub. Lokomotiva ima 
svoju upravu, trenera i momčad i uvijek su naše utakmice zanimljive. 
Doduše, Dinamo je svaki put pobijedio, ali uvijek je bilo neizvjesno.” 
Kaže trener koji potom doda kako se “igrači Lokomotive uvijek žele 
dokazati kako bi izborili povratak u Dinamo”.

Dinamov trener nije tu stao, nego je svoju tezu o “dva razdvojena kluba” 
nastavio “argumentirati” time kako “i Hajduk posuđuje svoje igrače 
nekim drugim klubovima, pa se ne smatra da su to isti klubovi”. Volio 
bih saznati koji je to prvoligaški klub s Hajdukom u nekoliko sezona 
razmijenio 28 igrača? I zar je zaista normalna situacija u kojoj trener 
jednog kluba u međusobnoj utakmici više prati igrače protivničkog, 
kako bi vidio koga će sve uzeti na ljeto? Gospodine Čačiću, dobrodošli u 
klub onih koji smatraju da su 4 milijuna Hrvata debili. Drugi predsjednik 
Republike Hrvatske ostao je zapamćen po recitiranju floskule “Neka 

institucije rade svoj posao”. A što kad vam se te institucije selektivnim 
(ne)rađenjem svog posla - rugaju? Što kad vam uporno tumače kako ste 
slijepi pored vlastitih očiju i glupi pored vlastitog razuma?

Bayern, Barcelona, Real, Borussia Dortmund i brojni drugi veliki europski 
klubovi imaju svoje druge momčadi u niželigaškim konkurencijama. 
Momčadi kojima se nikad ne dozvoljava da igraju u istom rangu 
natjecanja sa svojim “maticama”. I zamislite budala, ni jedan od tih 
velikana nije se sjetio logičnog rješenja. Umjesto da se zovu Bayern 
Amateri ili Barcelona B “infiltrirati” se u nekakvu FC Lokomotive ili CF 
Lokomotora, pozvati je da igra na Allianz Areni ili Nou Campu, dati joj 
svu logistiku i igrače i uvesti je među prvoligaše. Samo se naš Dinamo 
toga sjetio. A institucije su nam, Bogu hvala, toliko principijelne da 
u tome ne vide nikakav problem. Jer Lokomotiva ima “svoju upravu, 
trenera, momčad”. Varaždin je odletio iz prvoligaškog društva zbog 
principijelnosti. Koja kaže “ako ne plaćaš igrače, ne možeš igrati”. 
Pošteno. Međutim, jesu li principijelne institucije pronašle rješenje glede 
toga što će sad biti s onima koji čekaju naplatu svojih potraživanja? 
Od čega će se naplatiti svi oni koji su stajali u redu i željeli čekati da se 
iznađe neko rješenje koje će imati smisla i za njih, njihova dugovanja i 
novac koji su pošteno zaradili?

Tko je “pobijedio” izbacivanjem Varaždina iz prve lige? Regularnost 
prvenstva? Vjerovnici koji nikad neće vidjeti svoj novac? Navijači 
Varaždina koji nemaju ništa s njegovim kolapsom? Ili su pobijedili 
samo oni koji su se razbacivali novcem, stvarali dugove bez ikakve 
odgovornosti za klupsko sutra, a danas rade nešto drugo bez da ih itko 
pita zašto su radili to što su radili? Da, krasna je to principijelnost nakon 

23 odigrana prvenstvena kola. Ne bi li principijelnije bilo Varaždinu ni 
ne dozvoliti da krene u prvenstvo ako nije podmirio dug star nekoliko 
godina? Ne samo Varaždinu, nego i Karlovcu, Šibeniku, Osijeku, 
Hajduku. Bilo kome. Nakon 20 godina nepoštivanja propisa, proizvoljnih 
“tumačenja zakona”, rastezanja s odlukama, muljanja, potkusurivanja, 
podilaženja, kompromisa i kompromitiranja, sad smo se odjednom, 
na pola sezone, našli pred zidom principijelnosti i “prijekog suda”? U 
vremenu kad kompletna nogometna organizacija puca po šavovima, 
kad su zatvori puni ljudi povezanih s nogometom, naša je nogometna 
elita odlučila biti principijelna?

Dok se okreće glava od činjenice da čelnici sudačke organizacije 
uzimaju novac za “pošteno suđenje”, a ni nakon tri mjeseca još uvijek ne 
znamo koji su to korumpirani suci kojima su taj novac trebali dostaviti, 
pričati o principijelnosti u izbacivanju klubova iz lige usred sezone ili 
prekidati utakmice zbog nekoliko upaljenih baklji riječke Armade ili 
pulskih Demona na tribinama nije ništa drugo nego mazanje očiju i 
skretanje pažnje javnosti s onih glavnih, ključnih problema hrvatskog 
nogometa. Koji se i dalje ne rješavaju. Bez obzira što nitko odgovoran 
i promišljen ne može biti za baklje na travnjaku i rakete na tribinama, 
dok se tisuću puta ozbiljniji problemi hrvatskog nogometa pokušavaju 
pomesti pod tepih na kojem piše “Nema nikih problema”, navijačke 
baklje ili pjesmice-rugalice ne mogu ni približno biti prvi ili drugi, nego 
možda tek negdje dvadeset šesti problem na kojemu će se trenirati 
“institucionalna principijelnost” u hrvatskom nogometu. Lako je bilo 
“zbog principijelnosti” prekinuti utakmicu u Puli. Ali time su se sa 
stadiona i iz hrvatskog nogometa istjerivali potpuno krivi Demoni.

Autor: berNArD jUrIŠIć / SpOrTNeT  Objavljeno: 03.04.2012. Izvor: www.hrsport.net/kolumne/437728/juris/institucionalno-ruganje-i-tjeranje-krivih-demona/
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Kada je zagrebački sudac Igor Pristovnik u susretu Hajduka i Cibalije i 
drugi put pokazao na bijelu točku mnogi su se uoči drugog pogotka 
Ivana ‘Gige’ Vukovića na tribinama Poljuda u čudu pogledavali, u 
Delićevskom stilu ‘Ma je li to moguće?’. Naime nakon što u prethodnih 
deset kola za ‘bijele’ nije dosuđena nijedna najstroža kazna u ogledu 
protiv Vinkovačana, u samo 90 minuta, čak dvaput je arbitar pokazao 
na bijelu točku u korist ‘bijelih’. I to arbitar s kojima Hajduk baš nije imao 
pozitivan skor. Ne prejudiciramo pritom ništa, igra stvara prilike iz kojih 
dolazi do jedanaesteraca. Uostalom ovosezonski prigovori Hajduka 
na suđenje bilo su usmjereni na neke druge odluke (gol Lokomotive iz 
očitog zaleđa, nepostojeći jedanaesterac za Rijeku) ali jednostavno svi 
mi pratitelji zbivanja u i oko kluba s Poljuda, kako novinari, tako i navijači, 
čitatelji, ostali su iznenađeni. Ne događa se to baš često da se Hajduku 
dosude čak dva penala, pa smo svi skupa - pali po podu. Nije ni čudo da 
su se ‘bijeli’ uskomešali tko će pucati penal. Vjerojatno je vladalo mišljenje: 
‘Tko zna kad će opet!’.

Valjalo je stoga malo zaviriti u arhive, statistike, da vidimo je li penal za 
Hajduk baš tako čest kao Haleyev komet kao što se čini na prvi dojam. 
Ali opet ne ići predaleko u povijest. Za statistiku stara poslovica kaže 
da je kao bikini, da puno toga otkriva, ali najvažnije detalje skriva. E sad 
je li riječ o bikiniju ili već govorimo o toplesu ostavljamo na slobodnu 
procjenu. I malo površnog kopanja po statistici pokazalo je kako je 
prisutan nesrazmjer kojeg je teško objasniti. Nije naravno čudno da je 
Dinamo prvi po broju dosuđenih jedanaesteraca, pa ipak su uvjerljivo 
najbolja momčad HNL-a već godinama, dominiraju, no Hajduk kao prvi 
pratitelj ‘modrih’ debelo zaostaje i tek je po tom kriteriju pri dnu HNL-a. 
Zanimljivo je tako između ostalog da je do spomenutog posljednjeg 
11. kola HNL-a i susreta s Cibaliom Hajduk uz Istru 1961 bio jedini 

klub HNL-a u korist kojeg u deset susreta HNL-a nije dosuđen nijedan 
jedanaesterac. A u zadnjem 11. kolu jedanaesterci su dosuđeni zanimljivo 
baš ‘bijelima’ i pulskim ‘žuto-zelenima’. Bila su to jedina dva jedanaesterca 
dosuđena u toj rundi natjecanja... Kada se pak pogleda top lista klubova 
rangiranih po broju jedanaesteraca dosuđenih u njihovu korist ove 
sezone na vrhu je ‘tramvaj trolist’ (jedino od klubova iz metropole i okolice 
nedostaje Zagreb). Dinamo je uvjerljivo na tronu sa čak osam dosuđenih 
jedanaesteraca u njegovu korist u dosadašnjih 11 susreta, odnosno 
ako usporedimo s četiri puta više kaznenih udaraca nego što je u istom 
razdoblju dosuđeno za klub s Poljuda. Drugo i treće mjesto na toj listi drže 
Dinamova filijala Lokomotiva te zaprešički Inter sa po pet jedanaesteraca. 
Sva tri spomenuta kluba nisu realizirali po jedan jedanaesterac, igrači 
Dinama bili su precizni sedam puta, a nogometaši Lokomotive i Intera po 
četiri puta su zabili s bijele točke. Na dnu te ljestvice su Istra 1961, Slaven 
Belupo, Zadar i Zagreb kojima je dosuđen samo po jedan jedanaesterac.

Kada se pak baci pogled na sezonu 2011/12 tada su rekorderi bili 
pulska Istra 1961, Šibenik i Osijek za koje je bilo dosuđeno po sedam 
jedanaesteraca u 30 kola, brojka koju je ove sezone Dinamo već 
nadmašio u prvih 10 rundi natjecanja. Za Dinamo je bilo dosuđeno 
pet jedanaesteraca, kao i za Rijeku, Inter, Slaven Belupo... Za Zadar su 
dosuđena primjerice četiri jedanaesterca, za Hajduk su svirana tri, a za 
Split je prošle sezone tek jednom pokazano na bijelu točku. Kada se pak 
zbroje prošla i ova sezona opet je na vrhu sličan raspored. Na čelu je opet 
Dinamo sa 13 dosuđenih jedanaesteraca, slijede Inter Zaprešić sa deset 
jedanaesteraca, pa Lokomotiva i Osijek sa devet...Na dnu pak dominiraju 
dalmatinski klubovi, izuzev posljednje Cibalije kojoj je u tom razdoblju 
dosuđeno tek tri jedanaesterca. Zadru i Hajduku u posljednjoj 41 utakmici 
dosuđeno je tako po samo pet udaraca s bijele točke, a Splitu tek četiri.

Dinamo u 18. kolu MAXtv Prve lige na Maksimiru igra protiv najvećeg 
“hita” prvenstva - Lokomotive. Najmlađa momčad lige te jedna od 
najmlađih u Europi ove sezone igra sjajno, drži se u gornjem dijelu 
ljestvice i protiv Dinama će sigurno imati poseban motiv pokazati kako to 
nije slučajno.

Dovoljno je pogledati mjesec studeni i rezultate Lokomotive u istom da 
bi se vidjelo kako Modre u petak čeka teška utakmica. Naime, Lokosi su 
početkom 11-og mjesec slavili u Gradskom vrtu i tako najavili odlične 
rezultate u tjednima ispred njih. Tako su na Maksimiru “srušili” Rijeku i 
Slaven Belupo, a s Poljuda su se vratili s bodom; lako su mogli i sa sva tri. 
Dodamo li tome i činjenicu kako je momčad Tomislava Ivkovića nedavno 
prvi put u povijesti kluba ušla u polufinale Kupa onda je jasno da je 
pred nama pravi derbi.¨Dakako, ne smije se niti zanemariti činjenica što 
se mnogi igrači Lokomotive u bližoj ili daljoj budućnosti vide upravo u 
dresu Dinama što će im biti poseban motiv. Iako, nije to posebna razlika 
u odnosu na Lokomotivu i sve ostale klubove u Hrvatskoj čiji igrači se 
upravo protiv naše najkvalitetnije momčadi žele pokazati u najboljem 
svjetlu kako bi možda osigurali svoje mjesto u svlačionici Modrih.

Tko su kreatori dobrih rezultata Lokosa? Prije svih to je Andrej Kramarić, 
strijelac 11 pogodaka čime je na samom vrhu liste najboljih strijelaca 
skupa sa Sammirom, no osim Krame tu su i mnogi drugi kvalitetni mladići 
kao Mario Musa na lijevom boku, Tomislav Barbarić u sredini obrane, 
Domagoj Antolić i Domagoj Pavičić u sredini, Ivan Boras na desnoj strani 
te ostali. Naravno, sve te mladiće “na okupu” drži iskusni kapetan Leonard 
Mesarić, a vratar Dominik Picak je u susretu protiv GOŠK-a pokazao sjajnu 
formu i, nadaju se Lokosi, riješio njihov problem s vratarima.

Iako Lokomotivin niz nepobjedivosti traje sedam utakmica, isto toliko 
puta su u nacionalnom prvenstvu igrali s Modrima i - izgubili svaki put; 
uz gol-razliku 16:2. Gledamo li samo susrete u kojima je Dinamo bio 
domaćin, takvih je bilo tri, gol-razlika je 8:0 u korist Modrih. Ipak, susret 
iz 7. kola u kojem je Dinamo slavio 3:1 svakako je dobro upozorenje jer 
Dinamo je tada tek 20 minuta prije kraja osigurao pobjedu.

Što se tiče Modrih, Dinamo u utakmicu protiv Lokomotive ulazi nakon, 
za Modre, vrlo “neuobičajenog” niza: dva prvenstvena poraza u zadnje 
tri utakmice. Dodamo li tome i promjenu trenera koja obično donese 
“pozitivan šok” te želju Modrih za dobrom predstavom i najavom 
utakmice 6. kola Lige prvaka protiv Dynamo Kijeva onda je jasno kako sve 
gledatelje čeka dobra i zanimljiva utakmica.
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Dinamo i filijale na vrhu, Hajduk i Split pri dnu 
ljestvice dosuđenih penala

prestavljamo Lokomotivu:
NAjMLAĐI, A MeĐU NAjbOLjIMA!
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Lokomotivu već sutra očekuje novi ligaški dvoboj i pokušaj nastavka 
serije pozitivnih rezultata. Lokosi su nanizali već sedam utakmica 
bez poraza u prvenstvu i Kupu, no sada im slijedi najteži mogući 
suparnik. Zagrebački Dinamo dosad se s Lokomotivom u prvenstvu 
Hrvatske susreo sedam puta i sedam puta je slavio, ukupnom razlikom 
pogodaka 16:2. U prvom dijelu ovog prvenstva Lokosi su namučili 
dinamovce, Andrej Kramarić je Ivanu Kelavi prodao ‘panenku’, no 
Modri su ipak došli do pobjede.

Zanimljivost novog gradskog obračuna je činjenica da u njemu po 
prvi put neće dijeliti pravdu sudac iz glavnog grada. Marko Matoc 
je, doduše, iz Zaprešića, ali taj je grad ionako predgrađe Zagreba 
udaljeno tek 20 kilometara. Nakon tri arbitraže Frana Jovića, dvije 
Igora Pristovnika i jedne Dalibora Mlakara, glavni sudac osmog sraza 
Dinama i Lokomotive bit će Lukša Klaić iz Konavala, 31-godišnjak koji 
je dosta lak na kartonima. Bit će zanimljivo vidjeti hoće li Klaić, koji 
je na dosadašnjih šest prvoligaških dvoboja koje je vodio podijelio 
22 žuta kartona, promijeniti neobičan trend. Na sedam dosadašnjih 
susreta ovih zagrebačkih klubova samo su dvojica igrača zaradila 
kartone, Frano Mlinar igrajući za Lokomotivu dobio je dva žuta prošle 
godine, a današnji član Lokosa Mathias Chago javnu opomenu je 
zaradio igrajući za Dinamo.

U utorak se Lokomotiva teškom mukom preko GOŠK-a probila među 
četiri najbolja u Hrvatskom kupu, predstava protiv desetoplasirane 
momčadi 3. HNL jug bila je ispod svake razine. No, treneru Tomislavu 

Ivkoviću taj dvoboj sigurno može pomoći pri motivaciji, jer kako i sam 
često naglašava, Lokomotiva nikoga ne može pobijediti ako se opusti. 
Sraz s Dubrovčanima to je dobro pokazao, a bude li voljni moment 
Lokosa na toj razini protiv Modrih, mogli bi srušiti negativni rekord 
kojeg su postavili 31. ožujka ove godine, kada su od Dinama poraženi 
sa 6:0.

Pozitivnu ocjenu za prikazano protiv GOŠK-a među rijetkima zaslužio 
je Dominik Picak, vratar kojem suigrači moraju zahvaliti što ih je 
odveo u polufinale Kupa. Picak se potpuno oporavio od ozljede i 
ulijeva sigurnost na vratima. Ove sezone branio je na šest prvoligaških 
dvoboja i primio je samo tri gola. Čak je i njegov uzor Kelava ove 
sezone u 1. HNL u prosjeku primao više golova.

VEČERAS u 18h na rasporedu je gradski derbi Dinamo-Lokomotiva.
U dosadašnjih sedam utakmica Modri su upisali sedam pobjeda, 
a često su susreti ove dvije momčadi više nalikovali prijateljskim 
doli prvenstvenim susretima. Možda najbolje takvu tezu poentira 
činjenica da su u spomenutih sedam susreta, dakle punih 630 minuta 
dodijeljena samo tri žuta kartona. Za usporedbu, igrači Lokomotive 
samo su u ovoj polusezoni skupili 30 žutih u tri crvena kartona.

No, najave susreta uvijek su iste. Lokosi najavljuju iznenađenje, a 
Modri očekuju nove sigurne bodove. Trener Lokomotive Tomislav 
Ivković ističe kako je utakmica s Dinamom, ništa drugačija od bilo koje 
druge prvenstvene utakmice. Zašto bi i bila i zašto to ističe?

IvkovIć: bIt ću trener dInaMa kad - tad!

“Za sve se spremamo isto, pa tako i za Dinamo. A iznenađenja nema, 
pa svi znaju kako igramo, jer uvijek igramo isto. Znali su i naši prošli 
suparnici pa nas to nije spriječilo da pobjeđujemo. Ovo nije nimalo 
drukčija utakmica od onih s rijekom, Slavenom Belupom, Osijekom, 
Hajdukom.... I ovdje se igra za tri boda”, rekao je Ivković u najavi 
dvoboja.

“gluposti su da ne smijemo pobijediti Dinamo, moramo napokon 
osvojiti bod ili tri da stanemo na kraj tim pričama. O motivaciji 
svojih igrača ne trebam pričati. Oni su profesionalci. Samo trebaju

uživati u igri, gledati na sebe. Vjerujem da ćemo gledati dobru 
utakmicu, da će dečki igrati dobro, a mi ostali, gledatelji, treneri i 
suci uživati u nogometu”, dodao je.

Upitan na kraju da li se našao uvrijeđenim što nije dobio priliku voditi 
Dinamo umjesto Krunoslava Jurčića, Ivković je odgovorio: “Nije mi to 
motiv, ja znam svoj put i ne opterećujem se Dinamom. Sretan sam 
i zadovoljan u Lokomotivi, a ja ću u Dinamo doći prije ili poslije, 
prirodnim putem”.
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Novi sudar Lokosa i Modrih:
HOćeMO LI GLeDATI jOŠ jeDNU
prIjATeLjSKU UTAKMIcU?

U sedam utakmica
DINAMA I LOKOMOTIve
SAMO DvOjIcA IGrAČA DObILI KArTONe
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Pogled u arhivu 1. HNL u kojoj se u četvrtu sezonu zaredom natječe 
zagrebačka Lokomotiva, a uoči njezina današnjeg dvoboja protiv 
Dinama, nameće se iznova nezgodno pitanje, na koje, budimo pošteni, 
odgovor znaju svi, pa i oni koji se samo prave da su pošteni, dakle: smije li 
Lokomotiva pobjediti svog ‘‘velikoga brata’’ Dinamo?

Bilo bi nepošteno tvrditi da smo sto posto sigurni da Lokomotiva ima 
igračku vrijednost i trenutnu formu da bi, eto, makar i slučajno, kao što to 
katkad uspijeva autsajderu u nogometu, mogla danas pobijediti družinu 
iz Maksimira. Kao što ne možemo staviti ruku u vatru da je Lokomotiva 
ranijih sezona imala objektivnu kvalitetu da, pa makar i slučajno, otkine pa 
makar bod plavima u dosad sedam međusobnih prvoligaških utakmica. 
Dakle, koliko god nismo sigurni može li uopće Lokomotiva pobjediti 
Dinamo, posve smo sigurni da  - ne smije i nije smjela!

veLIkI brat

Činjenica je da je zagrebački nogometni klub s Kajzerice, ma koliko o 
tome šutjeli svi oni što sjede u nogometnim forumima da bi brinuli o 
čistoći, ravnopravnosti i pravednosti natjecanja, posljednjih desetak 
godina Dinamov sestrinski klub u kojem familija Mamić pod okriljem 
Dinama razvija svoje nogometaše, jača ili udomljuje plavi igrački višak, 
a poseže kad god joj se prohtije za tobože Lokomotivinim igračima i 
brže bolje ih priključuje Dinamovoj momčadi kad god se to nekom u 
plavom salonu učini zgodnim. I sad, ne bi u tome čak bilo ni ništa sporno, 
jer svoje filijale, tzv. rezervne klubove imaju i mnogi svjetski nogometni 
velikani od Barcelone i Reala naniže. Međutim, ni u jednoj civiliziranoj 
ligi osim u Hrvatskoj nije moguće pronaći razvojnu, rezervnu, sestrinsku 
momčad u istom rangu natjecanja s klubom-maticom. Iz vrlo očiglednog 

razloga - veliki brat već u startu upisuje šest ili devet (ukoliko je natjecanje 
trokružno kao ove godine naše) bodova više od suparnika!

Prethodne tri sezone s dva kluba bratska, Dinamom i Lokomotivom, u 
Prvoj HNL samo potvrđuju tu tezu, a uopće ne sumnjamo da nas neće 
demantirati ni u sezoni koja upravo traje. Otkako živi u 1. HNL praktički 
nema kluba, od Hajduka naniže, protiv kojeg Lokomotiva nije uspjela 
osvojiti bod ili tri. Osim protiv Dinama!

dInaMova IsPostava

Formalno Lokomotiva jest sportska jedinka za sebe, ona čak i stvarno 
ima i svoju povijest i razvojni put, svoju tradiciju, svoje legende - 1952. 
predvođena Vladom Čončom i Otom Bobekom osvojila je treće mjesto 
u 1. jugoslavenskoj ligi  iza Hajduka i Crvene zvezde. Međutim, danas je 
Lokomotiva stvarno i jedino Dinamova ispostava, tamo su glavni ljudi, 
direktor i izvršni direktor, Mamićevi intimusi Božidar Šikić i Denis Gudasić, 
tamo su bivši, sadašnji i budući Dinamovi treneri, tamo su izmiješane sve 
kategorije Dinamovih igrača. Igraju čak i na istome stadionu, u Maksimiru, 
pa doista nije jasno zašto i Lokomotiva dobija značajan dio novca za 
održavanje objekta u tih pet milijuna kuna koliko joj je dosad pripadalo iz 
sportskog proračuna Zagreba.

No to su već pitanja za financijske revizore, a suštinsko je pitanje zašto 
nitko ni ranije Marković, Srebrić i Markulin, ni danas Šuker, Vrbanović i 
Komen, nemaju kuraže ni morala reći: Ljudi, pa ovo nije fer, Dinamo i 
Lokomotiva ne smiju istodobno igrati u Prvoj HNL!

kruno jurčIć startao je pobjedom na klupi Dinama. Novi-stari 
trener Modrih, poznatiji kao “gospodin kontrolirani nogomet”, svojom 
je vizijom udahnuo novi život nesavladivom hrvatskom prvaku, koji 
je, eto, protiv “svoje” Lokomotive slavio s tek minimalnih 1:0. Zašto 
kažemo svoje? Zato što su večeras u prvoj postavi Lokomotive zaigrala 
čak devetorica juniora Dinama, koji se kale pod palicom Tomislava 
Ivkovića, pretendenta za mjesto trenera Dinama.

900 navIjača gLedaLo dvoboj dInaMa I “dInaMa 2”

Jurčić je na teren poslao momčad u sastavu Kelava na golu, Vrsaljko, 
Vida, Šimunić i Ibanez u obrani, ispred obrane defenzivni blok činili 
su Brozović i Ademi, dok su na krilima bili Beqiraj i Kovačić te Sammir 
u sredini. Čop je, pak, predvodio napad. Pred sablasno praznim 
maksimirskim tribinama, tek oko 900 ljudi došlo je pogledati ovaj 
dvoboj, Dinamo je od prve minute krenuo agresivno te je Lokomotivu 
pritisnuo u kaznenom prostoru, koja je pred ofenzivom Modrih 
potpisala kapitulaciju u 20. minuti. Naime, Ademi je pokrenuo akciju 
na sredini terena, dodao je Beqiraju koji je s ruba kaznenog prostora 
ubacio u peterac gdje se ukazao Čop.

Dinamo je nakon postignutog pogotka nastavio s agresivnom igrom, 
a prvu priliku Lokomotive pamtimo tek u 37. minuti kada je Kramarić 
traljavim udarcem iz daljine pokušao matirati Kelavu. No, taj pokušaj 
ohrabrio je mladog Pavičića, koji je tri minute kasnije izbio sam pred 
Kelavu, međutim hrabri vratar Dinama spasio je svoju momčad od 
neugodnog iznenađenja.

zakarIćeva statIva

Nakon kratkog odmora, Kovačić i Sammir stvorili su nekoliko prilika za 
svoje suigrače, ali Čop i  Beqiraj nisu reagirali na najbolji način. Imala je 
i Lokomotiva “konja za trku”. Kramarić je u 71. minuti pobjegao obrani 
Modrih te je loše pucao preko istrčalog Kelave, ali loptu je na drugoj 
stativi zakačio Zakarić koji s nekoliko metara od praznog gola pogađa 
- stativu.

Dinamo je do kraja utakmice kontrolirao situaciju na terenu te je 
isto tako kontrolirano došao do 13. pobjede u prvenstvu. Jurčić se 
sada nakon “teške” pobjede protiv Lokomotive okreće dvoboju 6. 
kola Lige prvaka, kada na Maksimir stiže kijevski Dinamo s jednim 
ciljem - osramotiti Modre. U slučaju da Dinamo izgubi u posljednjem 
ovosezonskom susretu u Europi, to će im biti rekordni 12 poraz, te 
će se svrstati uz rame Anderlechtu kojem je to pošlo za rukom 2003. 
godine.

jurčIć je nakon trećeg debIja na kLuPI ModrIH bIo 
zadovoLjan IgroM svoje ekIPe.

“Ovakve utakmice, nakon promjene trenera, nikada nisu ugodne 
i veliko je zadovoljstvo što smo upisali pobjedu. Htio sam vidjeti 
koliko možemo, inzistirao sam na visokom ritmu u kojem smo danas 
igrali 30 - 40 minuta. U tom periodu smo stvorili dosta šansa, a 
tek jednu realizirali da bi se u nastavku ipak “ispraznili” rezervar. 
Ukupno gledano sam zadovoljan jer su igrači dobro odgovorili”,  
rekao je Jurčić za službenu stranicu Dinama te je najavio posljednju 
utakmicu Dinama u ovosezonskom izdanju Lige prvaka:
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Može li Lokomotiva svladati Dinamo? MOŽe.
Smije li? Ne!

Dinamo golom Čopa svladao devetoricu
juniora Dinama i dvojicu igrača Lokomotive

>>
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toMIsLav IvkovIć, trener Lokomotive, nije bio zadovoljan 
sarkastičnim tekstovima o njegovoj ekipi, u kojima je Lokomotiva bila 
prikazana kao malo jači sparing partner Dinamu.

“Povrijedili ste mene i moje igrače s onakvim tekstovima”, rekao je 
trener Lokomotive, koji je Modrima suprotstavio devetoricu juniora 
Dinama.

“Dinamo je godinama jači od Lokomotive i svi ti negativni rezultati 
su normalni. Nije ok da se tako obezvrjeđuje moja momčad”, 
poručio je Ivković. Na pitanje zašto nisu igrali Trebotić, Šitum i Maleš, 
koji su dio udarne postave Lokomotive, Ivković je dao neobičan 
odgovor:

“Zakasnili su na utakmicu”.

Bilo kako bilo, Lokomotiva je upisala peti poraz u prvenstvu, a ako 
Belupo u subotu svlada Osijek, Lokosi će pasti na 6. mjesto na ljestvici.

“Optimist sam, a jedino me zabrinjava dužina trajanja moje ekipe u 
visokom ritmu. Kažem, unatoč tome sam optimist jer sam takav po 
prirodi, ali to je svakako nešto na čemu moramo raditi”, poručio je 
Jurčić.

adeMI I čoP sLožnI: Pobjeda  je MogLa bItI uvjerLjIvIja

Arijan Ademi započeo je akciju za prvi i jedini gol Dinama. “Mislim da 
smo zasluženo pobijedili, možda smo imali u drugom poluvremenu 
mrvicu zastoj u igri, ali imali smo dosta prigoda i mislim da je 
utakmica mogla završiti našom uvjerljivijom pobjedom”, rekao je 
Ademi, s kojim se složio jedini strijelac na utakmici Duje Čop:
“Bili smo bolji, stvorili više prilika i na koncu zasluženo upisali nova 
tri boda. Kada se pogleda svih 90 minuta pobjeda je mogla biti 
uvjerljivija, ali i jedan pogodak dovoljan je za tri boda”, za kraj će 
Čop.
 

dInaMo - LokoMotIva  1:0 (čop 20’)

dinamo:
Kelava - Vrsaljko, Vida, Šimunić, Ibanez - Ademi, Brozović, Kovačić, 
Sammir - Čop, Beqiraj

Lokomotiva:
Picak - Samateh, Barbarić, Mesarić, Bručić - Chago, Pjaca, Pavičić - 
Antolić, Zakarić - Kramarić

>>

Dinamo golom Čopa svladao devetoricu
juniora Dinama i dvojicu igrača Lokomotive
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profesionalnost na djelu:
IvKOvIć pOTjerAO TrOjIcU prvOTIMAcA
jer SU ZAKASNILI NA UTAKMIcU prOTIv DINAMA
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U prologu prvenstvene utakmice Dinama i Lokomotive mediji su 
nakon statističke analize ustanovili: radi se o prijateljskim susretima 
(u sedam ogleda zabilježena su tek dva žuta kartona), u kojima uvijek 
pobijeđuje – Dinamo!

Teza o prijateljskim utakmicama posve je shvatljiva, jer su takvi i 
odnosi među klubovima. U Dinamu za Lokomotivu rabe pojam ‘’klub-
partner’’ mada se de facto radi o incestuoznom odnosu.

Lokomotiva je u odnosu spram Dinama – sestrinski klub. Praktički, 
radi se o drugoj momčadi Dinama. HNS je poprilično liberalan glede 
‘’zabranjenog odnosa’’ dvaju maksimirskih klubova.

Medijska konstatacija kako u utakmicama Dinama i Lokomotive 
postoje ‘’pravila ponašanja’’ zasmetala je Tomislava Ivkovića. Trener 
Lokomotive ustvrdio je kako ga ‘’takve konstrukcije vrijeđaju kao 
sportaša i čovjeka’’.

Za ovotjednu utakmicu (koja je ponovno završila pobjedom Dinama 
– 1:0), Ivković je doista uspio ‘’nabrijati’’ momčad. Većim dijelom 
susreta igrači Lokomotive (među kojima je bilo devet juniora Dinama) 
djelovali su uvjerljivije. Imali su i sasvim konkretnije prigode. Jednu je 
zapucao Andrej Kramarić, najbolji strijelac Prve HNL s 11 golova (kao 
i Sammir).

Nagađanja o njegovom povratku u Dinamovu svlačionicu sve su 
učestalija.
- Osobno smatram kako ne bi bilo pametno da Dinamo uzima 
Kramarića ili bilo kojeg drugog igrača Lokomotive u predstojećem 
zimskom prijelaznom roku. Njegov bi dolazak imao smisla jedino 
ukoliko bi u prvoj momčadi Dinama bio standardan. A ne da 
popunjava broj. Besmisleno je gomilati igrače. Neka radije igra u 
Lokomotivi. Najbolji je primjer Peko. Došao je nespreman u Dinamo, 
‘’upao je u mašinu’’ i danas se oko njega postavljaju sumnje i dvojbe 
– rezonira Ivković.

Trener Lokomotive ponudio je vlastito mišljenje, no konačnu će 
odluku ipak donijeti ‘’gazda’’. To međutim nije Tin Dolički, predsjednik 
Lokomotive...
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INceSTUOZNI ODNOS 
Lokosi bolji u prijateljskom ogledu
partner klubova
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